***Zamawiający:***

**Energetyka Cieplna Sp. z o.o.**

**ul. Przemysłowa 2**

**19-100 Skierniewice**

KRS 0000110800

NIP 836-13-28-631

REGON 750051181

**SPECYFIKACJA ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA**

**(SIWZ)**

|  |
| --- |
| Zamówienie  **Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych** |

Skierniewice, 23 marca 2020 r.

|  |  |
| --- | --- |
| **Nr referencyjny** | **NE. 2020-041120** |

**częśCI SIWZ:**

**CZĘŚĆ I - Instrukcja dla Wykonawców (IDW)**

**CZĘŚĆ II – Program funkcjonalno-użytkowy w zakresie rozbudowy EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych (PFU) wraz z załącznikami.**

**CZĘŚĆ III – Wzór Kontraktu – Załącznik A i Umowy Serwisowej- Załącznik B.**

**CZĘŚĆ I**

**SPECYFIKACJI ISTOTNYCH WARUNKÓW ZAMÓWIENIA (SIWZ)**

**INSTRUKCJA DLA WYKONAWCÓW (IDW)**

Nazwa zamówienia

**Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.**

Nazwa i adres Zamawiającego:

**Energetyka Cieplna Sp. z o.o.**

**ul. Przemysłowa 2**

**86-100 Skierniewice**

Spis treści

[1. Zamawiający. 5](#_Toc23754278)

[2. Tryb udzielania zamówienia. 5](#_Toc23754279)

[3. Opis przedmiotu zamówienia. 7](#_Toc23754280)

[4. Termin wykonania zamówienia. 9](#_Toc23754281)

[5. Warunki udziału w postępowaniu przetargowym. 9](#_Toc23754282)

[6. Podstawy wykluczenia wykonawcy z postępowania. 12](#_Toc23754283)

[7. Wykaz oświadczeń lub dokumentów, potwierdzających spełnienie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia. 13](#_Toc23754284)

[8. Wykonawcy wspólnie ubiegający się udzielenie zamówienia. 21](#_Toc23754285)

[9. Informacje o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń i dokumentów. 22](#_Toc23754286)

[10. Wymagania dotyczące wadium. 23](#_Toc23754287)

[11. Termin związania ofertą. 25](#_Toc23754288)

[12. Opis sposobu przygotowania oferty. 26](#_Toc23754289)

[13. Wyjaśnianie i zmiany w treści SIWZ 29](#_Toc23754290)

[14. Miejsce, termin i sposób złożenia oferty. 30](#_Toc23754291)

[15. Zmiany lub wycofanie złożonej oferty. 30](#_Toc23754292)

[16. Miejsce i termin otwarcia ofert. 31](#_Toc23754293)

[17. Tryb otwarcia ofert 31](#_Toc23754294)

[18. Zwrot oferty 32](#_Toc23754295)

[19. Opis sposobu obliczenia ceny. 32](#_Toc23754296)

[20. Kryteria oceny ofert 33](#_Toc23754297)

[21. Tryb oceny ofert. 35](#_Toc23754298)

[22. Wybór oferty i zawiadomienie o wyniku postępowania. 35](#_Toc23754299)

[23. Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy. 36](#_Toc23754300)

[24. Środki ochrony prawnej przysługujące Wykonawcom w toku postępowania o udzielenie zamówienia. 37](#_Toc23754301)

[25. Zakres prac powierzony podwykonawcom. 37](#_Toc23754302)

[26. Informacja o przetwarzaniu danych osobowych: 37](#_Toc23754303)

[27. Wykaz załączników do IDW 39](#_Toc23754304)

# Zamawiający.

**Energetyka Cieplna Sp. z o.o.**

**ul. Przemysłowa 2**

**96-100 Skierniewice**

KRS 0000110800

NIP 836-13-28-631

REGON 750051181

Strona internetowa: www.ecskierniewice.pl

Poczta elektroniczna: [dak@ecskierniewice.pl](mailto:dak@ecskierniewice.pl)

Ogłoszenie o zamówieniu zostało opublikowane:

- w DZ. U. UE Nr

- na stronie web Zamawiającego: [www.ecskierniewice.pl](http://www.ecskierniewice.pl),

- na Platformie e-ProPublico: [www.e-propublico.pl](http://www.e-propublico.pl)

- w siedzibie Zamawiającego na Tablicy ogłoszeń.

# Tryb udzielania zamówienia.

* 1. Postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego sektorowego prowadzone jest w trybie przetargu nieograniczonego na podstawie przepisów ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (tj. Dz U 2019 r. poz. 1843), zwaną w dalszej części Pzp.
  2. Wartość szacunkowa niniejszego zamówienia została ustalona powyżej kwot określonych w przepisach wydanych na podstawie art. 11 ust. 8 ustawy Pzp.
  3. Pozostałe informacje dotyczące zamówienia:

1. Postępowanie realizowane jest przy udziale środków Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w ramach programu priorytetowego *„Oś priorytetowa I, Zmniejszenie emisyjności gospodarki. Działanie 1.6 - Promowanie wykorzystania wysokosprawnej kogeneracji ciepła i energii elektrycznej w oparciu o zapotrzebowanie na ciepło użytkowe, Poddziałanie 1.6.1 - Źródła wysokosprawnej kogeneracji*”.
2. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert częściowych. Wykonawca może złożyć

jedną ofertę obejmującą cały przedmiot zamówienia.

1. Zamawiający nie przewiduje zawarcia umowy ramowej, o której mowa art. 134 ust.

1 – 2b Pzp.

1. Zamawiający nie przewiduje wyboru oferty najkorzystniejszej z zastosowaniem aukcji

elektronicznej, o której mowa w art. 91a ust. 1 Pzp.

1. Zamawiający nie dopuszcza składania ofert wariantowych.
2. Rozliczenia między Zamawiającym a Wykonawcą prowadzone będą w polskich złotych

(PLN). Nie przewiduje się rozliczeń w walutach obcych.

1. Zamawiający umożliwia Wykonawcom przeprowadzenie wizji lokalnej na terenie realizacji przedmiotu zamówienia. Wizja lokalna planowana jest dnia **16 kwietnia 2020r**. o godz**. 10.00.** Wykonawcy zainteresowani udziałem w przeprowadzeniu wizji lokalnej, zgłaszają chęć uczestniczenia do dnia **10 kwietnia 2020 r.** w formie pisemnej za pośrednictwem platformy zakupowej [www.e-propublico.pl](http://www.e-propublico.pl). Uwaga - w związku z kryzysową sytuacją epidemiologiczną Zamawiający może odwołać planowana wizję lokalną (w przypadku odwołania wizji lokalnej zamieści stosowna informację na platformie zakupowej [www.e-propublico.pl](http://www.e-propublico.pl).
2. Stosownie do art. 29 ust. 3a Pzp Zamawiający wymaga zatrudnienia przez Wykonawcę lub podwykonawcę, na podstawie umowy o pracę osób wykonujących czynności wskazane poniżej, jeżeli wykonanie tych czynności polega na wykonaniu pracy, w sposób określony w art. 22 §1 ustawy z dnia 26 czerwca 1974 r. Kodeks pracy:

a) prace budowlane,

b) montaż urządzeń instalacji,

c) montaż części elektrycznej,

d) montaż części AKPiA,

e) prace administracyjno-biurowe

1. Zamawiający na podstawie art. 24aa. ust. 1. Pzp, najpierw dokona oceny ofert, a następnie zbada, czy Wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza, nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu (tzw. procedura odwróconego badania ofert). Jeżeli Wykonawca uchyla się od zawarcia umowy lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zamawiający może zbadać, czy nie podlega wykluczeniu oraz czy spełnia warunki udziału w postępowaniu wykonawca, który złożył ofertę najwyżej ocenioną spośród pozostałych ofert.
2. Zgodnie z art. 13 ust. 1 i 2 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1) – zwanym dalej RODO - Zamawiający informuje, że jest administratorem danych osobowych. Klauzule informacyjne w tym zakresie zawarte są w pkt. 26 nin. IDW.
3. Wykonawca, podwykonawca, podczas pozyskiwania danych osobowych w celu wykonania wymogu określonego w pkt. 10 winien wypełnić obowiązek informacyjny wynikający z art. 13 RODO względem osób fizycznych, których dane osobowe dotyczą, i od których dane te bezpośrednio pozyskał.

# Opis przedmiotu zamówienia.

3.1 Opis przedmiotu zamówienia.

3.2 Zamawiający zleca a Wykonawca przyjmuje do wykonania, w formule pod klucz, zadanie inwestycyjne pn. „*Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych*”, w sposób zapewniający osiągnięcie i utrzymanie do końca Okresu Gwarancji Gwarantowanych Parametrów Technicznych oraz umożliwiający komercyjną eksploatację Przedmiotu Postępowania.

Zamówienie obejmuje:

1. Zaprojektowanie i opracowanie kompletnej dokumentacji technicznej i technologicznej

(wraz z inwentaryzacją obiektową, pomiary i badania urządzeń) wraz z uzyskaniem

wszystkich pozwoleń formalno-prawnych potrzebnych do zrealizowania oraz

przekazania inwestycji do użytkowania).

1. Prefabrykacja, dostawa, wykonanie i montaż Przedmiotu Kontraktu „pod klucz".
2. Dokonanie rozruchu technicznego i technologicznego instalacji.
3. Optymalizacja pracy instalacji i przekazanie do Pomiarów Gwarancyjnych.
4. Przekazanie całości instalacji i obiektów do eksploatacji.
5. Przekazanie instalacji do użytkowania
6. Opracowanie dokumentacji powykonawczej.
7. Opracowanie wytycznych eksploatacji urządzeń i instalacji.
8. Opracowanie instrukcji eksploatacji.
9. Dostawa części zamiennych w okresie gwarancyjnym (24 miesiące).
10. Szkolenie personelu Zamawiającego.
11. Serwis gwarancyjny.

3.3 Szczegółowy opis Przedmiotu Zamówienia został określony w PFU i załącznikach do PFU. Jeżeli w załącznikach do PFU lub w innych dokumentach przetargowych zostały wskazane nazwy materiałów lub urządzeń oznacza to, że Zamawiający dopuszcza możliwość zastosowania innych materiałów i urządzeń niż wskazane, o parametrach zbliżonych lub lepszych (równoważnych).

3.4 Okres Gwarancji wynosi:

1) w odniesieniu do wszelkich prac innych niż wymienione w pkt 2) – **24 miesiące** od daty Przejęcia do Eksploatacji.

2) **60 miesięcy** od daty Przejęcia do Eksploatacji w odniesieniu do:

1. konstrukcji budowlanych (konstrukcji żelbetowych i stalowych budynków, podestów, klatek schodowych i kładek),
2. fundamentów maszyn wirujących, konstrukcji żelbetowych i stalowych urządzeń,
3. wykładzin chemoodpornych i zabezpieczeń antykorozyjnych,
4. zabezpieczeń żaroodpornych i ognioodpornych elementów konstrukcyjnych budynków i budowli,
5. izolacji termicznej i akustycznej budynków i budowli wykonanych Robót Budowlanych

3.5. Główny CPV – 452510000-1 – Roboty budowlane w zakresie budowy elektrowni

i elektrociepłowni. Pozostałe CPV określa PFU.

# Termin wykonania zamówienia.

Wykonawca zobowiązany jest zrealizować przedmiot zamówienia w terminie do dnia   
31 stycznia 2022 r.

# Warunki udziału w postępowaniu przetargowym.

O udzielenie zamówienia mogą ubiegać się Wykonawcy, którzy spełniają warunki udziału w postępowaniu oraz nie podlegają wykluczeniu z postępowania.

O udzielenie zamówienia mogą się ubiegać Wykonawcy, którzy spełniają warunki udziału w postępowaniu w zakresie:

* 1. Kompetencji lub uprawnień do prowadzenia określonej działalności zawodowej, o ile wynika to z odrębnych przepisów.

Zamawiający nie określa żadnych warunków szczegółowych w tym zakresie.

* 1. Sytuacji finansowej lub ekonomicznej.

Zamawiający wymaga, aby Wykonawca posiadał środki finansowe lub zdolność kredytową na kwotę, co najmniej **20.000.000,00 PLN**. W przypadku złożenia przez Wykonawców dokumentów zawierających dane w innych walutach niż PLN, dane finansowe zostaną przeliczone według średniego kursu Narodowego Banku Polskiego (NBP) opublikowanego na stronie internetowej NBP w dniu ukazania się ogłoszenia o zamówieniu w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej. Ten sam kurs Zamawiający przyjmie przy przeliczaniu wszelkich innych danych finansowych.

* 1. Zdolności technicznej lub zawodowej:
     1. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca posiadał niezbędną wiedzę i doświadczenie tzn.: w ostatnich pięciu latach przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wykonał należycie roboty budowlane (prace) polegające na zaprojektowaniu, dostawach, pracach budowlanych, montażu i rozruchu oraz przekazaniu do eksploatacji co najmniej jednej instalacji wysokosprawnej kogeneracji o mocy minimum 4 MW, opartej na co najmniej dwóch silnikach gazowych z generatorami prądu zmiennego i układami odzysku ciepła o mocy minimum 2 MWe i minimum 2 MWt każdy, składającej się z minimum dwóch agregatów kogeneracyjnych.

* + 1. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca posiadał niezbędną wiedzę i doświadczenie tzn.: w ostatnich trzech latach przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wykonał a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych wykonuje (zamówienie) usługi na serwis urządzeń jednostek kogeneracyjnych, o mocy pojedynczego agregatu, co najmniej 2000 kWe przez okres, co najmniej, 24 miesięcy i zapewnia dyspozycyjność pracy minimum 8 tys motogodzin w roku. Wykonawca wykaże, że posiada prawo do świadczenia autoryzowanego serwisu od producenta dostarczanych agregatów kogeneracyjnych oraz silników gazowych przez załączenie do oferty stosownych certyfikatów oraz wykazu osób uprawnionych (minimum 4 osoby) do wykonywania serwisu (dokumentów potwierdzających spełnienie wymagania dla silnika i jednostki kogeneracyjnej przez wskazanych serwisantów) .
    2. Zamawiający wymaga, aby Wykonawca wykazał, że dysponuje osobami zdolnymi do realizacji zamówienia, tj.:

1. Kierownikiem Budowy **-** niniejsza osoba winna:

* posiadać 5 – letnie doświadczenie w kierowaniu robotami budowlanymi polegającymi na pracach budowlanych, montażu i rozruchu oraz przekazaniu do eksploatacji co najmniej jednej instalacji wysokosprawnej kogeneracji opartej na silnikach gazowych,

- posiadać wyksztalcenie wyższe, uprawnienia budowlane do kierowania robotami

budowlanymi bez ograniczeń w specjalności konstrukcyjno-budowlanej

1. Kierownikami robót w poszczególnych branżach:

* Kierownik robót w branży elektrycznej – osoba posiadająca 5-letnie doświadczenie, uprawnienia budowlane w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych i elektroenergetycznych bez ograniczeń;
* Kierownik robót w branży automatyki – osoba posiadająca świadectwo kwalifikacyjne uprawniające do zajmowania się eksploatacją urządzeń, instalacji i sieci na stanowisku elektryka;
* Kierownik robót w branży energetyki (mechanik) - uprawnienia nie wymagane;
* Kierownik robót w branży sanitarnej - osoba posiadająca wyksztalcenie techniczne, 5-letnie doświadczenie, uprawnienia budowlane w specjalności instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych bez ograniczeń (Dopuszcza się łączenie funkcji w zakresie punktu 5.3.3. a).
* Kierownik robót w branży konstrukcyjno–budowlanej – osoba posiadająca uprawnienia budowlane w specjalności konstrukcyjno-budowlanej bez ograniczeń (dopuszcza się łączenie funkcji w zakresie punktu 5.3.3. a).

1. Projektantów posiadających 3-letnie doświadczenie i uprawnienia do projektowania bez ograniczeń w specjalnościach:

* konstrukcyjno-budowlanej,
* architektonicznej,
* instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń cieplnych, wentylacyjnych, gazowych, wodociągowych i kanalizacyjnych,
* instalacyjnej w zakresie sieci, instalacji i urządzeń elektrycznych   
  i elektroenergetycznych.

1. Serwisantów posiadających 2-letnie doświadczenie i uprawnienia do serwisowania oferowanych silników (2 MWe) oraz agregatów kogeneracyjnych:

* Certyfikaty na serwis silnika gazowego ( w przypadku silnika i agregatu jednego producenta – certyfikatu na agregat),
* Minimalna liczba serwisantów do dyspozycji – 4 osoby.
  + 1. Informacje dodatkowe:

Warunki udziału w postępowaniu wskazane powyżej, w pkt. 5.3 i 5.4, muszą być spełnione:

1. przez Wykonawcę samodzielnie,
2. w przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia wskazane wyżej warunki muszą spełniać łącznie wszyscy Wykonawcy, za wyjątkiem warunku doświadczenia określonego w pkt. 5.3.1., które musi spełnić jeden z wykonawców wspólnie składających ofertę.
   1. Ocena spełniania przedstawionych powyżej warunków zostanie dokonana na podstawie informacji zawartych w JEDZ, w oświadczeniach i dokumentach załączonych do oferty oraz na podstawie dokumentów złożonych na wezwanie Zamawiającego w trybie art. 26 ust. 1 Pzp.
   2. Wykonawca, podwykonawca, podmiot trzeci będzie musiał podczas pozyskiwania danych osobowych na potrzeby niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia wypełnić obowiązek informacyjny wynikający z art. 13 RODO względem osób fizycznych, których dane osobowe dotyczą, i od których dane te bezpośrednio pozyskał.

# Podstawy wykluczenia wykonawcy z postępowania.

* 1. Z postępowania wyklucza się Wykonawców, którzy nie wykazali spełniania warunków udziału w postępowaniu lub nie wykazali braku podstaw wykluczenia.
  2. Z postępowania o udzielenie zamówienia wyklucza się Wykonawców, którzy podlegają wykluczeniu w okolicznościach o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt 12 – pkt 23 Pzp, przy czym w niniejszym postępowaniu o udzielenie zamówienia sektorowego Wykonawca nie podlega wykluczeniu w przypadku, o którym mowa w art. 24 ust. 1 pkt 15.
  3. Na podstawie art. 24 ust. 5 pkt 1, pkt 4 i pkt 8 z postępowania o udzielenie zamówienia Zamawiający wykluczy Wykonawcę:

1. w stosunku do którego otwarto likwidację, w zatwierdzonym przez sąd układzie w postępowaniu restrukturyzacyjnym jest przewidziane zaspokojenie wierzycieli przez likwidację jego majątku lub sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 332 ust. 1 ustawy z dnia 15 maja 2015 r. - Prawo restrukturyzacyjne lub którego upadłość ogłoszono, z wyjątkiem Wykonawcy, który po ogłoszeniu upadłości zawarł układ zatwierdzony prawomocnym postanowieniem sądu, jeżeli układ nie przewiduje zaspokojenia wierzycieli przez likwidację majątku upadłego, chyba że sąd zarządził likwidację jego majątku w trybie art. 366 ust. 1 ustawy z dnia 28 lutego 2003 r. - Prawo upadłościowe;
2. który, z przyczyn leżących po jego stronie, nie wykonał albo nienależycie wykonał w istotnym stopniu wcześniejszą umowę w sprawie zamówienia publicznego lub umowę koncesji, zawartą z zamawiającym, o którym mowa w art. 3 ust. 1 pkt 1–4 Pzp, co doprowadziło do rozwiązania umowy lub zasądzenia odszkodowania;
3. który naruszył obowiązki dotyczące płatności podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, co Zamawiający jest w stanie wykazać za pomocą stosownych środków dowodowych, z wyjątkiem przypadku, o którym mowa w art. 24 ust. 1 pkt 15, chyba że Wykonawca dokonał płatności należnych podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne wraz z odsetkami lub grzywnami lub zawarł wiążące porozumienie w sprawie spłaty tych należności.

Ocena czy Wykonawca nie podlega Wykluczeniu z przesłanek wskazanych w pkt. 6 zostanie dokonana na podstawie oświadczeń zawartych w JEDZ oraz oświadczeń i dokumentów przedstawionych przez Wykonawcę.

# Wykaz oświadczeń lub dokumentów, potwierdzających spełnienie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia.

W celu potwierdzenia spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz braku podstaw do wykluczenia, Wykonawca obowiązany jest dołączyć do oferty następujące dokumenty:

* 1. Jednolity Europejski Dokument Zamówienia (JEDZ) - wg wzoru w Załączniku nr 2 do IDW Wykonawca przesyła JEDZ drogą elektroniczną zgodnie z postanowieniami pkt. 9.4 SIWZ. JEDZ sporządza się, pod rygorem nieważności, w postaci elektronicznej, i opatruje się kwalifikowanym podpisem elektronicznym.

Informacje zawarte w ww. dokumencie będą stanowić wstępne potwierdzenie, że Wykonawca nie podlega wykluczeniu oraz spełnia warunki udziału w postępowaniu.

Instrukcja wypełnienia dokumentu znajduje się na stronie Urzędu Zamówień Publicznych: <https://www.uzp.gov.pl/__data/assets/pdf_file/0015/32415/Jednolity-Europejski-Dokument-Zamowienia-instrukcja.pdf>.

* + 1. W przypadku wspólnego ubiegania się o zamówienie, dokument, o którym mowa w pkt. 7.1. składa każdy z Wykonawców wspólnie ubiegających się   
       o zamówienie.
    2. W przypadku, gdy Wykonawca powołuje się na zasoby innych podmiotów, w celu wykazania braku istnienia wobec nich podstaw wykluczenia oraz spełnienia – w zakresie, w jakim powołuje się na ich zasoby – warunków udziału w postępowaniu, składa także dokumenty dotyczące tych podmiotów, o których mowa w pkt. 7.1 oraz pkt. 7.5.3.
    3. Wykonawca może w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu polegać na zdolnościach technicznych lub zawodowych lub sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, niezależnie od charakteru prawnego łączących go z nim stosunków prawnych.
    4. Wykonawca w celu potwierdzenia spełnienia warunków udziału w postępowaniu w zakresie serwisu załączy do oferty dokumenty zgodnie wymaganiem określonym w pkt. 5.3.2.
    5. Wykonawca, który polega na zdolnościach lub sytuacji innych podmiotów, musi udowodnić Zamawiającemu, że realizując zamówienie, będzie dysponował niezbędnymi zasobami tych podmiotów, w szczególności przedstawiając **zobowiązanie**  tych podmiotów do oddania mu do dyspozycji niezbędnych zasobów na potrzeby realizacji zamówienia. Zobowiązanie innego podmiotu należy złożyć według wzoru zgodnego z Załącznikiem nr 7 do IDW. Zamawiający ocenia, czy udostępnianie Wykonawcy przez inne podmioty zdolności techniczne lub zawodowe lub ich sytuacja finansowa lub ekonomiczna, pozwalają na wykazanie przez Wykonawcę spełniania warunków udziału w postępowaniu oraz bada, czy nie zachodzą wobec tego podmiotu podstawy wykluczenia, o których mowa w art. 24 ust. 1 pkt. 13-22 Pzp i art. 24 ust. 5 pkt. 1, pkt. 4 i pkt. 8 Pzp.
    6. W odniesieniu do warunków dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, wykonawcy mogą polegać na zdolnościach innych podmiotów, jeśli podmioty te zrealizują roboty budowlane lub usługi, do realizacji których te zdolności są wymagane.
    7. Wykonawca, który polega na sytuacji finansowej lub ekonomicznej innych podmiotów, odpowiada solidarnie z podmiotem, który zobowiązał się do udostępnienia zasobów, za szkodę poniesioną przez zamawiającego powstałą wskutek nieudostępnienia tych zasobów, chyba że za nieudostępnienie zasobów nie ponosi winy.
    8. Treść zobowiązania lub innego dokumentu, o którym mowa w pkt. 7.1.4 musi potwierdzać:
    - zakres dostępnych Wykonawcy zasobów innego podmiotu,
    - sposób wykorzystania przez Wykonawcę zasobów innego podmiotu lub podmiotów przy wykonywaniu zamówienia,
    - zakres i okres udziału innego podmiotu lub podmiotów przy wykonywaniu zamówienia,
    - informacje czy podmiot, na zdolnościach, którego Wykonawca polega w odniesieniu do warunków udziału w postępowaniu dotyczących wykształcenia, kwalifikacji zawodowych lub doświadczenia, zrealizuje roboty lub usługi, których wskazane zdolności dotyczą.
  1. Wykonawca składa ofertę na Formularzu Oferty stanowiącym Załącznik **nr 1** do IDW;
  2. Wykonawca wraz z ofertą składa wypełniony Załącznik nr 6 do IDW tj. Warunki gwarancji.
  3. Wykonawca wraz z ofertą składa wypełniony Załącznik nr 4 do kontraktu Harmonogram rzeczowo finansowy.
  4. Wykonawca wraz z ofertą składa wypełniony Załącznik nr 1 do Umowy Serwisowej – Program Obsługi Serwisowej.
  5. Wykonawca wraz z oferta składa – Szczegółowy opis proponowanych rozwiązań i sposobu osiągnięcia deklarowanych parametrów instalacji.
  6. Wykonawca wraz z oferta składa – Bilans cieplny w strumieniu wody sieciowej oferowanej instalacji przy założeniu schłodzenia spalin do 120 0C oraz temperaturze otoczenia 25 0C oraz parametrach wody sieciowej 90/70 0C.
  7. Wykonawca wraz z oferta składa – Bilans mocy elektrycznej netto i wyliczenia sprawności elektrycznej netto zgodne z PFU i ofertą.
  8. Wykonawca wraz z oferta składa – Wyliczenia Sprawności ogólnej netto systemu oraz dyspozycyjności układu zgodne z PFU.
  9. Wykonawca wraz z ofertą składa – Schemat technologiczny zgodny z oferowanymi urządzeniami instalacji, z naniesionym sposobem wpięcia w sieć cieplną oraz doprojektowanym/przeprojektowanym układem pompowym zgodnie z PFU.
  10. Wykonawca wraz z oferta składa karty katalogowe dobranych urządzeń układu kogeneracyjnego: kartę silnika oraz pozostałych elementów agregatu kogeneracyjnego, przedstawia również karty dobranych pomp, chłodnic, układów wentylacyjnych i klimatyzacyjnych, tzn. wszystkich kart katalogowych urządzeń niezbędnych do potwierdzenia bilansu i parametrów deklarowanych.
  11. Wykonawca w terminie 3 dni od zamieszczenia przez Zamawiającego na stronie internetowej informacji, o której mowa w art. 86 ust. 5 Pzp, przekazuje Zamawiającemu oświadczenie o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt 23 Pzp. Wraz ze złożeniem oświadczenia, Wykonawca może przedstawić dowody, że powiązania z innym Wykonawcą nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzieleniu zamówienia.

**Dokumenty składane po ocenie ofert:**

* 1. Zamawiający przed udzieleniem zamówienia wezwie Wykonawcę, którego oferta została najwyżej oceniona, do złożenia w wyznaczonym terminie (nie krótszym niż 10 dni) aktualnych na dzień złożenia następujących oświadczeń i dokumentów potwierdzających spełnianie warunków udziału w postępowaniu oraz brak podstaw wykluczenia w postępowaniu. W zakresie:
     1. zdolności technicznej lub zawodowej:
     2. wykaz robót budowlanych (prac) - wg wzoru stanowiącego Załącznik **nr 4** do IDW - wykonanych nie wcześniej niż w okresie 5 lat przed upływem terminu składania ofert, a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem ich rodzaju, daty, miejsca wykonania i podmiotów, na rzecz których roboty te zostały wykonane, z załączeniem dowodów określających czy te roboty budowlane zostały wykonane należycie, w szczególności informacji o tym czy roboty zostały wykonane zgodnie z przepisami prawa budowlanego i prawidłowo ukończone, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego roboty budowlane były wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – inne dokumenty;
     3. wykaz usług serwisowych - wg wzoru stanowiącego Załącznik **nr 4** do IDW - wykonanych, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych również wykonywanych, w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie, wraz z podaniem mocy serwisowanych urządzeń kogeneracyjnych, okresu serwisowania i ilości motogodzin pracy w roku oraz podmiotów, na rzecz których usługi zostały wykonane, oraz załączeniem dowodów określających czy te usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, o których mowa, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego usługi były wykonywane, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert;
     4. wykaz osób, skierowanych przez Wykonawcę do realizacji zamówienia (wg wzoru stanowiącego Załącznik **nr 3** do SIWZ), zgodnie z pkt. 5.3.3., wraz z informacjami na temat ich kwalifikacji zawodowych, uprawnień i doświadczenia niezbędnych do wykonania zamówienia publicznego, zakresu wykonywanych przez nie czynności i informacją o podstawie do dysponowania tymi osobami.
     5. sytuacji finansowej i ekonomicznej:
     6. informacji banku lub spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej potwierdzającej wysokość posiadanych środków finansowych lub zdolność kredytową Wykonawcy, w okresie nie wcześniejszym niż 1 miesiąc przed upływem terminu składania ofert;
     7. pozostałych oświadczeń i dokumentów:
     8. informacji z Krajowego Rejestru Karnego w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt. 13, 14 i 21 Pzp, wystawionej nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert;
     9. zaświadczenia właściwego naczelnika urzędu skarbowego potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem podatków, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert, lub inny dokument potwierdzający, że Wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem podatkowym w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;
     10. zaświadczenia właściwej terenowej jednostki organizacyjnej Zakładu Ubezpieczeń Społecznych lub Kasy Rolniczego Ubezpieczenia Społecznego albo innego dokumentu potwierdzającego, że Wykonawca nie zalega z opłacaniem składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne, wystawionego nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert, lub innego dokumentu potwierdzającego, że Wykonawca zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu;
     11. odpisu z właściwego rejestru lub z centralnej ewidencji i informacji o działalności gospodarczej, jeżeli odrębne przepisy wymagają wpisu do rejestru lub ewidencji, w celu potwierdzenia braku podstaw wykluczenia na podstawie art. 24 ust. 5 pkt. 1 Pzp; chyba że Zamawiający jest w stanie uzyskać te dokumenty za pośrednictwem ogólnodostępnych i bezpłatnych baz danych.
     12. oświadczenia Wykonawcy o braku wydania wobec niego prawomocnego wyroku sądu lub ostatecznej decyzji administracyjnej o zaleganiu z uiszczaniem podatków, opłat lub składek na ubezpieczenia społeczne lub zdrowotne albo - w przypadku wydania takiego wyroku lub decyzji - dokumentów potwierdzających dokonanie płatności tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami lub zawarcie wiążącego porozumienia w sprawie spłat tych należności;
     13. oświadczenia Wykonawcy o braku orzeczenia wobec niego tytułem środka zapobiegawczego zakazu ubiegania się o zamówienia publiczne;
     14. oświadczenia Wykonawcy o niezaleganiu z opłacaniem podatków i opłat lokalnych, o których mowa w ustawie z dnia 12 stycznia 1991 r. o podatkach i opłatach lokalnych.
  2. Jeżeli Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, zamiast dokumentów, o których mowa w pkt. 7.13.3 składa poniżej wskazane dokumenty.
     1. Zamiast dokumentów, o których mowa w pkt 7.13.3.b) - składa informację z odpowiedniego rejestru albo w przypadku braku takiego rejestru, inny równoważny dokument wydany przez właściwy organ sądowy lub administracyjny kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dotyczy informacja albo dokument, w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt. 13, 14 i 21 Pzp, wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert;
     2. Zamiast dokumentów, o których mowa w pkt 7.13.3.c), d), e) - składa dokument lub dokumenty wystawione w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania, potwierdzające odpowiednio, że:
     3. nie zalega z opłacaniem podatków, opłat, składek na ubezpieczenie społeczne lub zdrowotne albo że zawarł porozumienie z właściwym organem w sprawie spłat tych należności wraz z ewentualnymi odsetkami lub grzywnami, w szczególności uzyskał przewidziane prawem zwolnienie, odroczenie lub rozłożenie na raty zaległych płatności lub wstrzymanie w całości wykonania decyzji właściwego organu, wystawiony nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert;
     4. nie otwarto jego likwidacji ani nie ogłoszono upadłości, wystawiony nie wcześniej niż 6 miesięcy przed upływem terminu składania ofert.
     5. Jeżeli w kraju, w którym Wykonawca ma siedzibę lub miejsce zamieszkania lub miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument dotyczy, nie wydaje się dokumentów, o których mowa wyżej w pkt. 7.14.1 i 7.14.2. zastępuje się je dokumentem zawierającym odpowiednio oświadczenie Wykonawcy, ze wskazaniem osoby albo osób uprawnionych do jego reprezentacji, lub oświadczenie osoby, której dokument miał dotyczyć, złożone przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na siedzibę lub miejsce zamieszkania Wykonawcy lub miejsce zamieszkania tej osoby. Terminy wskazane w pkt. 7.14.1 i 7.14.2 dotyczące wystawienia dokumentów stosuje się odpowiednio.
     6. Wykonawca mający siedzibę na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, w odniesieniu do osoby mającej miejsce zamieszkania poza terytorium Rzeczypospolitej Polskiej, której dotyczy dokument wskazany w pkt. 7.13.3 b), składa dokument, o którym mowa w pkt. 7.14.1, w zakresie określonym w art. 24 ust. 1 pkt 13, 14 i 21 PZP. Jeżeli w kraju, w którym miejsce zamieszkania ma osoba, której dokument miał dotyczyć, nie wydaje się takich dokumentów, zastępuje się go dokumentem zawierającym oświadczenie tej osoby złożonym przed notariuszem lub przed organem sądowym, administracyjnym albo organem samorządu zawodowego lub gospodarczego właściwym ze względu na miejsce zamieszkania tej osoby. Terminy wskazane w pkt. 7.14.1 dotyczące wystawienia dokumentów stosuje się odpowiednio.
  3. Wykonawca nie jest obowiązany do złożenia oświadczeń lub dokumentów potwierdzających okoliczności, o których mowa w art. 25 ust. 1 pkt 1 i 3 ustawy Pzp, jeżeli Zamawiający posiada oświadczenia lub dokumenty dotyczące tego Wykonawcy lub może je uzyskać za pomocą bezpłatnych i ogólnodostępnych baz danych, w szczególności rejestrów publicznych w rozumieniu ustawy z dnia 17 lutego 2005 r. o informatyzacji działalności podmiotów realizujących zadania publiczne.
  4. Oświadczenia, o których mowa powyżej dotyczące Wykonawcy i innych podmiotów, na zdolnościach lub sytuacji których polega Wykonawca na zasadach określonych w art. 22a Pzp, składane są w oryginale. Dokumenty, o których mowa powyżej, inne niż wskazane wyżej oświadczenia, składane są w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio Wykonawca, podmiot na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca, Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą. Poświadczenie za zgodność z oryginałem następuje w formie elektronicznej za pomocą kwalifikowanego podpisu elektronicznego.

# Wykonawcy wspólnie ubiegający się udzielenie zamówienia.

* 1. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia powinni spełniać warunki udziału w postępowaniu oraz złożyć dokumenty potwierdzające spełnianie tych warunków zgodnie z zapisami zawartymi w pkt. 7 IDW. Ponadto tacy Wykonawcy ustanawiają Pełnomocnika do reprezentowania ich w niniejszym postępowaniu albo reprezentowania ich w postępowaniu i zawarcia umowy   
     w sprawie zamówienia publicznego.
  2. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego są zobowiązani do złożenia w ofercie pełnomocnictwa ustanawiającego Pełnomocnika.
  3. Pełnomocnictwo zawierać powinno umocowanie do reprezentowania w postępowaniu lub do reprezentowania w postępowaniu i zawarcia umowy.
  4. Wszelka korespondencja prowadzona będzie wyłącznie z Pełnomocnikiem.

# Informacje o sposobie porozumiewania się Zamawiającego z Wykonawcami oraz przekazywania oświadczeń i dokumentów.

**Osoby uprawnione do porozumiewania się z Wykonawcami.**

* 1. Postępowanie prowadzone jest w języku polskim. Wszelkie oświadczenia, zawiadomienia, w tym również umowa, sporządzone będą w języku polskim.
  2. Komunikacja między Zamawiającym a Wykonawcami, w szczególności składanie ofert, wniosków, oświadczeń, dokumentów, itp. odbywa się za pośrednictwem komunikacji elektronicznej z wykorzystaniem **Platformy do elektronicznej obsługi zamówień dostępnej pod adresem** [**https://e-propublico.pl/**](https://e-propublico.pl/). Korzystanie z Platformy jest bezpłatne.

Wykonawca jest zobligowany do zrejestrowania się na Platformie, co umożliwia mu uzyskanie statusu użytkownika posiadającego unikalny login i hasło dostępowe do Platformy. Wymagania techniczne i organizacyjne opisane zostały w Instrukcji dla Wykonawcy znajdującej się pod adresem: <https://e-propublico.pl/documents/e-ProPublico%20-%20Podr%C4%99cznik%20Wykonawcy.pdf> oraz Regulaminie <https://e-propublico.pl/documents/Regulamin%20e-ProPublico.pdf>.

* 1. Zamawiający zastrzega sobie prawo do komunikowania się z Wykonawcami również za pomocą poczty elektronicznej [dak@ecskierniewice.pl](mailto:dak@ecskierniewice.pl).
  2. Wykonawca składa ofertę wyłącznie elektronicznie przy użyciu środków komunikacji elektronicznej, przez Platformę. Wykonawcy sporządzają ofertę oraz oświadczenie (JEDZ) pod rygorem nieważności w postaci elektronicznej i opatrują kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
  3. Dokumenty lub oświadczenia, o których mowa w IDW składane są w oryginale w postaci dokumentu elektronicznego lub w elektronicznej kopii dokumentu lub oświadczenia poświadczonej za zgodność z oryginałem.
  4. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio wykonawca, podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji polega wykonawca, wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego albo podwykonawca, w zakresie dokumentów lub oświadczeń, które każdego z nich dotyczą.
  5. Poświadczenie za zgodność z oryginałem elektronicznej kopii dokumentu lub oświadczenia, o której mowa w pkt. 9.6. następuje przy użyciu kwalifikowanego podpisu elektronicznego.
  6. Wykonawca może zwrócić się do Zamawiającego o wyjaśnienie treści Ogłoszenia o Zamówieniu lub niniejszej SIWZ, kierując wniosek na Platformę. Zamawiający wymaga przekazywania pytań również w formie edytowalnej.
  7. Treść zapytań, o których mowa w pkt 9.9. wraz z wyjaśnieniami Zamawiający przekazuje Wykonawcom, poprzez platformę, bez ujawniania źródła zapytania.
  8. Zamawiający i Wykonawca przekazują oświadczenia, wnioski, zawiadomienia oraz informacje przy użyciu Platformy. Za datę wpływu oświadczeń, wniosków, zawiadomień oraz informacji przyjmuje się ich datę wczytania do Platformy (każda ze stron na żądanie drugiej strony niezwłocznie potwierdza fakt ich otrzymania).
  9. Osobami upoważnionymi przez Zamawiającego do kontaktowania się z Wykonawcami są:

1 Pan Krzysztof Filipek – w zakresie merytorycznym (tel.) 46 833 24 23

2) Pani Elżbieta Kaczorowska – w zakresie formalnym (tel.) 46 833 24 23 wew.55

# Wymagania dotyczące wadium.

* 1. Wysokość wadium.

Wykonawca ubiegający się o udzielenie niniejszego zamówienia zobowiązany jest do wniesienia wadium, przed upływem terminu składania ofert, w wysokości:

**800 000,00 PLN, słownie: osiemset tysięcy złotych**

* 1. Forma wadium.

Wadium może być wniesione w jednej lub kilku następujących formach :

1) pieniądzu;

2) poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-

kredytowej, z tym że poręczenie kasy jest zawsze poręczeniem pieniężnym;

3) gwarancjach bankowych;

4) gwarancjach ubezpieczeniowych;

5) poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości (Dz. U. z 2020 r. poz.299 t.j.).

1. W przypadku składania przez Wykonawcę wadium w formie gwarancji lub poręczenia, dokument powinien być sporządzony zgodnie z obowiązującym prawem i winien zawierać następujące elementy:
2. Wskazanie Wykonawcy, wskazanie Zamawiającego, czyli beneficjenta gwarancji/poręczenia, gwaranta/poręczyciela (instytucji udzielających gwarancji/poręczenia) oraz wskazanie ich siedzib,
3. określenie wierzytelności, która ma być zabezpieczona gwarancją/poręczeniem,
4. kwotę gwarancji/poręczenia,
5. termin ważności gwarancji/poręczenia,
6. z treści gwarancji lub poręczenia powinno wynikać bezwarunkowe i nieodwołalne zobowiązanie gwaranta/poręczyciela do zapłacenia Zamawiającemu na pierwsze pisemne żądanie pełnej sumy wadium w przypadku, gdy zajdą ku temu przewidziane w ustawie okoliczności, okoliczności, określone w art. 46 ust. 4a i 5 Pzp,
7. gwarancja/poręczenie musi być wykonalne na terytorium Rzeczpospolitej Polskiej,

i) wszelkie spory dotyczące gwarancji/poręczenia podlegają rozstrzygnięciu zgodnie z prawem Rzeczpospolitej Polskiej i podlegają kompetencji sądu właściwego dla siedziby Zamawiającego,

j) jednocześnie Zamawiający wymaga, aby okres ważności gwarancji/poręczenia nie był krótszy niż okres związania ofertą,

* 1. Miejsce i sposób wniesienia wadium.
     1. Wadium wnoszone w pieniądzu należy wpłacić przelewem na następujący rachunek Zamawiającego:

**Bank Milenium nr: 52 1160 2202 0000 0001 2085 9831**

z adnotacją:

**„Wadium w postępowaniu o nr referencyjnym NE. 2020-041120**

Zamawiający uzna, że wadium zostało wniesione, jeżeli kwota wadium znajdzie się na rachunku Zamawiającego przed upływem terminu składania ofert.

* + 1. W przypadku pozostałych form wniesienia wadium – oryginał dokumentu składa się wraz z ofertą przy użyciu środków komunikacji elektronicznej.
    2. Zamawiający odrzuci ofertę, jeżeli wadium nie zostanie wniesione lub zostanie wniesione w sposób nieprawidłowy.
  1. Zwrot wadium.

1. Zamawiający zwróci niezwłocznie wadium według zasad określonych w art. 46 Pzp**.**
2. Wadium wniesione w pieniądzu Zamawiający przechowuje na rachunku bankowym i zwraca je wraz z odsetkami wynikającymi z umowy rachunku bankowego, na którym było ono przechowywane, pomniejszone o koszty prowadzenia rachunku bankowego oraz prowizji bankowej za przelew pieniędzy na rachunek bankowy wskazany przez Wykonawcę.
3. Zatrzymanie wadium przez Zamawiającego nastąpi zgodnie z postanowieniami art. 46 Pzp.

# Termin związania ofertą.

* 1. Wykonawca pozostaje związany złożoną ofertą przez **60** dni. Bieg terminu związania ofertą rozpoczyna się wraz z upływem terminu składania ofert.
  2. Wykonawca samodzielnie lub na wniosek Zamawiającego może przedłużyć termin związania ofertą, z tym że Zamawiający może tylko raz, co najmniej na 3 dni przed upływem terminu związania ofertą, zwrócić się do Wykonawców o wyrażenie zgody na przedłużenie tego terminu o oznaczony okres, nie dłuższy jednak niż 60 dni.
  3. Przedłużenie okresu związania ofertą jest dopuszczalne tylko z jednoczesnym przedłużeniem okresu ważności wadium albo, jeżeli nie jest to możliwie, z wniesieniem nowego wadium na przedłużony okres związania ofertą. Jeżeli przedłużenie terminu związania ofertą dokonywane jest po wyborze oferty najkorzystniejszej, obowiązek wniesienia nowego wadium lub jego przedłużenia dotyczy jedynie Wykonawcy, którego oferta została wybrana jako najkorzystniejsza.
  4. W przypadku wniesienia odwołania po upływie terminu składania ofert bieg terminu związania ofertą ulegnie zawieszeniu do czasu ogłoszenia przez Krajową Izbę Odwoławczą orzeczenia.

# Opis sposobu przygotowania oferty.

**12.1 Wymagania podstawowe.**

* 1. Ofertę należy przygotować ściśle według wymagań określonych w SIWZ.
  2. Ofertę powinna być sporządzona w języku polskim.
  3. Oferty, wnioski, oświadczenia, w tym JEDZ, itp., sporządza się pod rygorem nieważności, w postaci elektronicznej i opatruje się je kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
  4. Dokumenty, o których mowa w SIWZ, inne niż oświadczenia, należy złożyć w oryginale lub kopii poświadczonej za zgodność z oryginałem w formie elektronicznej. Podpisanie dokumentu kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem dokumentu za zgodność z oryginałem.
  5. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje Wykonawca albo Wykonawca wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego – odpowiednio, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą.
  6. Dokumenty sporządzone w języku obcym są składane wraz z tłumaczeniem na język polski.
  7. Zamawiający, zgodnie z § 3 ust. 3 Rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów z dnia 27 czerwca 2017 r. w sprawie użycia środków komunikacji elektronicznej w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego oraz udostępnienia i przechowywania dokumentów elektronicznych (Dz. U. z 2017 r. poz. 1320 z póz. zm.) określa dopuszczalne formaty przesyłanych danych tj. pliki o wielkości do 50 MB w formatach: doc, docx, pdf.
  8. Ofertę oraz oświadczenia, o których mowa w SIWZ dotyczące Wykonawcy i innych podmiotów, na zdolnościach lub sytuacji których polega Wykonawca na zasadach określonych w art. 22a ustawy Pzp oraz dotyczące podwykonawców, składane są, pod rygorem nieważności, w postaci elektronicznej i opatrzone kwalifikowanym podpisem elektronicznym. Jeżeli oferta podpisana będzie przez pełnomocnika należy załączyć oryginał pełnomocnictwa elektronicznego.
  9. Pełnomocnictwo winno być przekazane przez Wykonawcę w formie elektronicznej oryginalnej lub kopii poświadczonej notarialnie. W przypadku, gdy Wykonawca nie posiada pełnomocnictwa w formie elektronicznej oryginalnej (tj. z kwalifikowanym podpisem osoby uprawnionej do jego udzielenia), a posiada pełnomocnictwo tylko w formie pisemnej (tj. z własnoręcznym podpisem osoby uprawnionej do jego udzielenia), może złożyć kopię pełnomocnictwa notarialnie poświadczoną kwalifikowanym podpisem elektronicznym.
  10. Dokumenty inne niż oferta, oświadczenia i pełnomocnictwa składne są w formie oryginałów dokumentów elektronicznych lub elektronicznych kopii, z tym, że wadium wnoszone w innej formie niż pieniądz oraz oświadczenia dotyczące Wykonawcy i innych podmiotów, na których zdolnościach i sytuacji wykonawca polega na zasadach art. 22a Ustawy Pzp, lub oświadczenia dotyczące podwykonawców – muszą być złożone wyłącznie w formie oryginału dokumentu elektronicznego.
  11. Poświadczenia za zgodność z oryginałem dokonuje odpowiednio Wykonawca, podmiot na którego zdolnościach lub sytuacji polega Wykonawca lub Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia publicznego, w zakresie dokumentów, które każdego z nich dotyczą. W przypadku przekazywania przez Wykonawcę elektronicznej kopii dokumentu, podpisanie jej przez Wykonawcę albo odpowiednio przez podmiot, na którego zdolnościach lub sytuacji Wykonawca polega, bądź przez podwykonawcę kwalifikowanym podpisem elektronicznym jest równoznaczne z poświadczeniem elektronicznej kopii dokumentu za zgodność z oryginałem.
  12. Każdy Wykonawca może złożyć tylko jedną ofertę. Dotyczy to zarówno ofert składanych indywidualnie, jak i ofert Wykonawców ubiegających się wspólnie o udzielenie zamówienia. Złożenie większej ilości ofert spowoduje odrzucenie ofert.
  13. Wykonawca ponosi wszelkie koszty związane z przygotowaniem i złożeniem oferty.

**12.2 Opis sposobu przygotowania JEDZ:**

1. Wykonawca zobowiązany jest do przesłania JEDZ drogą elektroniczną opatrzonego kwalifikowanym podpisem elektronicznym. Oświadczenia podmiotów składających ofertę wspólnie oraz podmiotów udostępniających potencjał składane na formularzu JEDZ powinny mieć formą dokumentu elektronicznego, podpisanego kwalifikowanym podpisem elektronicznym przez każdego z nich w zakresie w jakim potwierdzają okoliczności, o których mowa w treści art. 22 ustawy Pzp. JEDZ należy złożyć wg zasad wskazanych w punkcie 9 SIWZ:
   * + 1. Wykonawca przesyła Zamawiającemu podpisany kwalifikowanym podpisem elektronicznym JEDZ przez Platformę dostępną pod adresem <https://e-propublico.pl/>.
       2. Wykonawca wypełnia JEDZ w plikach o następujących formatach: doc, docx, pdf.
       3. W treści JEDZ Wykonawca obowiązany jest wskazać nr referencyjny postępowania tj. ………………… oraz oznaczenie pozwalające na identyfikację Wykonawcy.
       4. Obowiązek złożenia JEDZ w postaci elektronicznej opatrzonej kwalifikowanym podpisem elektronicznym w sposób określony powyżej dotyczy również JEDZ składanego na wezwanie w trybie art. 26 ust. 3 ustawy Pzp.
       5. Datą przesłania JEDZ będzie data wczytania JEDZ na platformie dostępnej pod adresem <https://e-propublico.pl/>.
       6. Po otwarciu ofert Zamawiający odszyfrowuje JEDZ korzystając z klucza deszyfrującego oraz weryfikuje prawidłowość złożonego podpisu elektronicznego.

**12.3 Zawartość oferty:**

* + 1. Na ofertę składa się:

1. Formularz Oferty, sporządzony na podstawie wzoru stanowiącego Załącznik **nr 1** do IDW wraz wymienionymi w nim dokumentami;
2. załącznik Warunki gwarancji, sporządzone na podstawie wzoru stanowiącego Załącznik nr 6 do IDW;
3. JEDZ- załacznik nr 2
4. jeżeli oferta jest podpisana przez pełnomocnika – dokument pełnomocnictwa
5. dowód wniesienia wadium, przy czym dla formy innej niż pieniądz, oryginał dokumentu wadium lub kopia dokumentu wadium.

2) Oferta oraz wszystkie dokumenty, oświadczenia i zaświadczenia złożone w trakcie Postępowania są jawne i podlegają udostępnieniu zgodnie z art. 96 ust. 3 Pzp, z wyjątkiem informacji stanowiących tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów ustawy z dnia 16 kwietnia 1993 roku o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji. Złożone wraz z ofertą informacje, które stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa muszą być oddzielone od pozostałej części oferty i umieszczone w osobnym pliku. Dodatkowo Wykonawca zobowiązany jest wykazać, iż zastrzeżone informacje stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa. Wykonawca nie może zastrzec informacji, o których mowa w art. 86 ust. 4 Pzp. Zamawiający nie ponosi odpowiedzialności za ujawnienie informacji, co do której Wykonawca nie podjął działań, o których mowa w tym punkcie, a także informacji w odniesieniu do której obowiązek ujawnienia wynika z przepisów prawa, wyroków sądowych lub decyzji organów administracji niezależnie od podjęcia przez Wykonawcę działań, o których mowa w tym punkcie.

# Wyjaśnianie i zmiany w treści SIWZ

13.1 Wykonawca może zwrócić się pisemnie do Zamawiającego o wyjaśnienie treści Specyfikacji Istotnych Warunków Zamówienia przez Portal - platformę dostępną pod adresem [**https://e-propublico.pl/**](https://e-propublico.pl/)lub za pośrednictwem poczty elektronicznej.

13.2 Zamawiający jest obowiązany udzielić wyjaśnień niezwłocznie, poprzez platformę (Portal), jednak nie później niż na 6 dni przed upływem terminu składania ofert - pod warunkiem, że wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął do Zamawiającego nie później niż do końca dnia, w którym upływa połowa wyznaczonego terminu składania ofert.

13.3 Jeżeli wniosek o wyjaśnienie treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia wpłynął po upływie terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt. 13.2 lub dotyczy udzielonych wyjaśnień, Zamawiający może udzielić wyjaśnień albo pozostawić wniosek bez rozpoznania.

13.4 Przedłużenie terminu składania ofert nie wpływa na bieg terminu składania wniosku, o którym mowa w pkt. 13.2.

13.5 Treść zapytań wraz z wyjaśnieniami Zamawiający, bez ujawniania źródła zapytania,

udostępnia na Portalu.

13.6 W uzasadnionych przypadkach Zamawiający może przed upływem terminu składania

ofert zmienić treść specyfikacji istotnych warunków zamówienia. Dokonaną zmianę treści

specyfikacji Zamawiający udostępnia na Portalu. Przepis art. 37 ust. 5 Pzp stosuje się

odpowiednio.

13.7 Jeżeli w niniejszym postępowaniu, zmiana treści specyfikacji istotnych warunków

zamówienia prowadzi do zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu, Zamawiający

przekazuje Urzędowi Publikacji Unii Europejskiej ogłoszenie dodatkowych informacji,

informacji o niekompletnej procedurze lub sprostowania, drogą elektroniczną, zgodnie

z formą i procedurami wskazanymi na stronie internetowej określonej w dyrektywie.

13.8 Jeżeli w wyniku zmiany treści specyfikacji istotnych warunków zamówienia

nieprowadzącej do zmiany treści ogłoszenia o zamówieniu jest niezbędny dodatkowy

czas na wprowadzenie zmian w ofertach, Zamawiający przedłuża termin składania ofert

i informuje o tym Wykonawców oraz zamieszcza informację na stronie internetowej.

Zapis pkt. 13.6 stosuje się odpowiednio.

# Miejsce, termin i sposób złożenia oferty.

* 1. Ofertę należy złożyć poprzez Portal znajdujący się pod adresem <https://e-propublico.pl/> w nieprzekraczalnym terminie:

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| do dnia | **06 maja 2020r.** | **do godz.** | **10.00** |

# Zmiany lub wycofanie złożonej oferty.

* 1. Skuteczność zmian lub wycofania złożonej oferty.

Wykonawca może wprowadzić zmiany lub wycofać złożoną przez siebie ofertę. Zmiany lub wycofanie złożonej oferty są skuteczne tylko wówczas, gdy zostały dokonane przed upływem terminu składania ofert.

* 1. Zmiana złożonej oferty.

Zmiany, poprawki lub modyfikacje złożonej oferty muszą być złożone w miejscu i według zasad obowiązujących przy składaniu oferty. Odpowiednio opisane dokumenty zawierające zmiany należy dodatkowo opatrzyć dopiskiem "ZMIANA". W przypadku złożenia kilku „ZMIAN” dokument każdej „ZMIANY” należy dodatkowo opatrzyć napisem „zmiana nr .....”.

* 1. Wycofanie złożonej oferty.

Wycofanie złożonej oferty następuje poprzez złożenie pisemnego powiadomienia podpisanego przez Wykonawcę. Wycofanie należy złożyć w miejscu i według zasad obowiązujących przy składaniu oferty. Odpowiednio opisany dokument zawierający powiadomienie należy dodatkowo opatrzyć dopiskiem "WYCOFANIE".

* 1. Zmiana lub wycofanie oferty następują przy użyciu środków komunikacji elektronicznej na pośrednictwem Portalu.

# 

# Miejsce i termin otwarcia ofert.

* 1. Otwarcie ofert nastąpi w siedzibie Zamawiającego - Energetyce Cieplnej Sp. z o.o. w Skierniewicach ul. Przemysłowa 2, 96-100 Skierniewice - Sala Konferencyjna (piętro) w dniu **06 maja 2020 r**. o godz. **11.00**

Uwaga - w związku z kryzysową sytuacją epidemiologiczną Zamawiający dopuszcza przeprowadzenie otwarcia ofert poprzez transmisję online (w takim przypadku zamieści stosowną informację na platformie zakupowej [www.e-propublico.pl](http://www.e-propublico.pl).).

# Tryb otwarcia ofert

17.1 Bezpośrednio przed otwarciem ofert Zamawiający podaje kwotę, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia.

17.2 Po otwarciu ofert Zamawiający odszyfrowuje oferty korzystając z klucza deszyfrującego oraz weryfikuje prawidłowość złożonego podpisu elektronicznego.

17.3 W trakcie sesji otwarcia ofert nie będą otwierane oferty, których dotyczy "WYCOFANIE".

17.4 Oferty oznakowane dopiskiem "ZMIANA" zostaną otwarte przed otwarciem oferty, których dotyczą te zmiany. Po stwierdzeniu poprawności procedury dokonania zmian, zmiany zostaną dołączone do oferty.

17.5 W trakcie otwierania ofert Zamawiający każdorazowo ogłosi obecnym:

- nazwę i adres Wykonawcy, którego oferta jest otwierana;

- Informacje dotyczące ceny i terminu wykonania Zamówienia oraz okresu gwarancji i warunków

płatności zawarte w ofertach.

17.6 Niezwłocznie po otwarciu ofert Zamawiający zamieści na Platformie informacje dotyczące:

- kwoty, jaką zamierza przeznaczyć na sfinansowanie zamówienia,

- firm oraz adresów Wykonawców, którzy złożyli oferty w terminie,

- ceny, terminu wykonania zamówienia, okresu gwarancji i warunków płatności zawartych w ofertach.

17.7 Otwarcie ofert jest jawne.

# Zwrot oferty

W przypadku złożenia przez Wykonawcę oferty po terminie, Zamawiający niezwłocznie zawiadamia Wykonawcę o złożeniu oferty po terminie oraz zwraca ofertę po upływie terminu do wniesienia odwołania.

# Opis sposobu obliczenia ceny.

* 1. Podana w ofercie cena musi być wyrażona w **PLN** (z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku). Cena musi uwzględniać wszystkie wymagania niniejszej SIWZ oraz obejmować wszelkie koszty, jakie poniesie Wykonawca z tytułu należytej oraz zgodnej z obowiązującymi przepisami realizacji przedmiotu zamówienia. W szczególności cena obejmuje wszystkie koszty Wykonawcy związane z realizacją przedmiotu zamówienia, w tym koszty opracowania dokumentacji projektowej i koszty nadzoru autorskiego, koszty organizacji i zabezpieczenia terenu budowy, koszty realizacji robót budowlanych, koszty związane ze składowaniem, wywozem oraz utylizacją odpadów powstałych przy realizacji umowy, koszt wszystkich mediów niezbędnych na budowie i jej zapleczu oraz koszty świadczenia serwisu gwarancyjnego.
  2. Wykonawca podaje cenę w Formularzu Oferty. Cena wskazana w ofercie jest ceną ryczałtową. Wykonawca zobowiązany jest do bardzo starannego zapoznania się z przedmiotem zamówienia, warunkami wykonania, w tym warunkami i informacjami uzyskanym w toku wizji lokalnej, oraz wszystkimi czynnikami mogącymi mieć wpływ na cenę zamówienia.

Cena powinna uwzględniać wszelkie koszty związane z realizacją zadania określonego w SIWZ

Cena oferty powinna uwzględniać podatek VAT. Wykonawca obowiązany będzie do wystawiania poszczególnych faktur za realizację przedmiotu zamówienia, ze stawką podatku VAT obowiązującą na dzień składania faktury.

* 1. Jeżeli złożono ofertę, której wybór prowadziłby do powstania obowiązku podatkowego Zamawiającego zgodnie z przepisami o podatku od towarów i usług w zakresie dotyczącym wewnątrzwspólnotowego nabycia towarów, Zamawiający w celu oceny takiej oferty dolicza do przedstawionej w niej ceny podatek od towarów i usług, który miałby obowiązek wpłacić zgodnie z obowiązującymi przepisami.

Sposób zapłaty i rozliczenia za realizację niniejszego zamówienia, określone zostaną w umowie na wykonanie przedmiotu zamówienia.

# Kryteria oceny ofert

Zamawiający dokona wyboru oferty najkorzystniejszej na podstawie wskazanych poniżej kryteriów oceny ofert. Za najkorzystniejszą zostanie uznana oferta, która otrzyma największą ilość punktów zgodnie z następującym wzorem:

Suma przyznanych punktów F = C1 + C2 + C3 Wszelkie obliczenia dokonywane będą z dokładnością do dwóch miejsc po przecinku. W przypadku, gdy cyfra na trzecim miejscu po przecinku wynosi „4” lub mniej, końcówkę pomija się. W przypadku, gdy cyfra na trzecim miejscu po przecinku wynosi od „5” do „9” następuje zaokrąglenie w górę.

Opis kryteriów

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **Numer kryterium** | **Kryterium** | **Maksymalna liczba punktów P** | **Waga (%) W** |
| C1 | Cena ryczałtowa oferty brutto w PLN | 80 | **80**=W1 |
| C2 | Moc cieplna układu kogeneracji mierzona w strumieniu wody sieciowej | 10 | **10=**W2 |
| C3 | Sprawność elektryczna netto liczona zg. z PFU | 10 | **10=**W3 |

**C1 Cena ryczałtowa oferty brutto**

**C2 Moc cieplna układu**

C2 – moc cieplna instalacji kogeneracyjnej wyliczona zgodnie z wytycznymi PFU

C2 – moc cieplna podana w ofercie ocenianej

C2 – moc cieplna oferty maksymalna - najwyższa wartość mocy spośród ocenianych ofert,

**C3 Sprawność elektryczna netto**

C3 – Sprawność elektryczna netto instalacji kogeneracyjnej wyliczona zgodnie z wytycznymi

PFU,

C3 maksimum – najwyższa wartość sprawności spośród ocenianych ofert,

C3 oferty ocenianej – wartość sprawności oferty ocenianej .

Wartości sprawności elektrycznej netto i mocy cieplnej układu instalacji kogeneracyjnej, zaoferowane przez Wykonawcę nie mogą być niższe niż określone w ZAŁĄCZNIKU NR 2 do PFU - Gwarantowane parametry techniczne.

# Tryb oceny ofert.

21.1 Sposób oceny ofert.

1. Za najkorzystniejszą ofertę zostanie uznana oferta Wykonawcy, która spełnia wszystkie

wymagania przedstawione w SIWZ oraz otrzymała największą ilość punktów w ramach

ustalonego kryterium oceny ofert.

2. W przypadku stwierdzenia przez Zamawiającego, w trakcie sprawdzania ofert, że złożenie

oferty stanowi czyn nieuczciwej konkurencji w rozumieniu przepisów o zwalczaniu

nieuczciwej konkurencji – oferta zostanie przez Zamawiającego odrzucona na podstawie

art. 89 ust. 1 pkt. 3) Pzp.

3. Jeżeli nie można wybrać najkorzystniejszej oferty z uwagi na to, że dwie lub więcej ofert

przedstawia taki sam bilans ceny i innych kryteriów oceny ofert, Zamawiający spośród tych

ofert wybiera ofertę z najniższą ceną, a jeżeli zostały złożone oferty o takiej samej cenie,

Zamawiający wzywa Wykonawców, którzy złożyli te oferty, do złożenia w terminie

określonym przez Zamawiającego ofert dodatkowych. Wykonawcy, składając oferty

dodatkowe, nie mogą zaoferować cen lub kosztów wyższych niż zaoferowane w złożonych

ofertach.

# Wybór oferty i zawiadomienie o wyniku postępowania.

22.1 Zamawiający po dokonaniu wyboru najkorzystniejszej oferty, powiadomi o wynikach postępowania wszystkich Wykonawców stosownie do postanowień art. 92 Pzp.

22.2 Po wyborze oferty w celu zawarcia umowy w sprawie zamówienia publicznego:

* Zamawiający powiadomi Wykonawcę, którego oferta zostanie wybrana jako najkorzystniejsza o miejscu i terminie podpisania umowy.
* Zamawiający podpisze z Wykonawcą umowę, z zastrzeżeniem art. 183 Pzp, w terminie wyznaczonym przez Zamawiającego, nie krótszym niż 10 dni od dnia przesłania zawiadomienia o wyborze oferty najkorzystniejszej. Zamawiający może zawrzeć umowę przed upływem terminów wskazanych w zdaniu poprzednim, jeżeli w postępowaniu zostanie złożona tylko jedna oferta.

22.3 Wykonawcy wspólnie ubiegający się o niniejsze zamówienie, których oferta zostanie uznana za najkorzystniejszą, przed podpisaniem umowy o realizację zamówienia, są zobowiązani przedstawić Zamawiającemu umowę regulującą współpracę Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia. Wykonawcy wspólnie ubiegający się o udzielenie zamówienia ponoszą solidarną odpowiedzialność za jego wykonanie.

22.4 Z wykonawcą, którego oferta zostanie wybrana jako oferta najkorzystniejsza, w rozumieniu przepisów Pzp, zostanie zawarty Kontrakt zgodnie z CZĘŚCIĄ III – Wzór Kontraktu – Załącznik A i Umowy Serwisowej- Załącznik B .

22.5 Jeżeli wykonawca, którego oferta została oceniona jako najkorzystniejsza, uchyla się od zawarcia umowy lub nie wnosi wymaganego zabezpieczenia należytego wykonania umowy, zamawiający może zbadać, czy nie podlega wykluczeniu oraz czy spełnia warunki udziału w postępowaniu wykonawca, który złożył ofertę najwyżej ocenioną spośród pozostałych ofert.

22.6. Poza przypadkami zmian umowy przewidzianymi bezpośrednio w Pzp, Zamawiający, na podstawie art. 144 ust. 1 pkt 1 i ust. 1 pkt 4 lit. a) Pzp przewiduje możliwość zmiany umowy w przypadkach wskazanych we Wzorze Umowy stanowiącą Część III SIWZ.

# Wymagania dotyczące zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

23.1 Informacje ogólne.

Zamawiający wymaga wniesienia zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

23.2 Wysokość zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

1. Zamawiający ustala zabezpieczenie należytego wykonania umowy, zawartej w wyniku postępowania o udzielenie niniejszego zamówienia, w wysokości 10 % ceny całkowitej (brutto) podanej w ofercie.
2. Wybrany w zamówieniu Wykonawca zobowiązany jest wnieść całość zabezpieczenia należytego wykonania umowy przed zawarciem umowy.

23.3 Forma zabezpieczenia należytego wykonania umowy.

Zabezpieczenie należytego wykonania umowy może być wniesione, według wyboru Wykonawcy, w jednej lub w kilku następujących formach~~:~~

1) pieniądzu;

2) poręczeniach bankowych lub poręczeniach spółdzielczej kasy oszczędnościowo-kredytowej, z tym że zobowiązanie kasy jest zawsze zobowiązaniem pieniężnym;

3) gwarancjach bankowych;

4) gwarancjach ubezpieczeniowych;

5) poręczeniach udzielanych przez podmioty, o których mowa w art. 6b ust. 5 pkt 2 ustawy z dnia 9 listopada 2000 r. o utworzeniu Polskiej Agencji Rozwoju Przedsiębiorczości. (Dz.U.2020 poz.299 t.j.).

Szczegółowe warunki dotyczące wniesienia przez wykonawcę zabezpieczenia należytego wykonania umowy zostały określone we Wzorze Umowy stanowiącą Część III SIWZ.

# Środki ochrony prawnej przysługujące Wykonawcom w toku postępowania o udzielenie zamówienia.

Wykonawcom i innym podmiotom, jeżeli mają lub mieli interes w uzyskaniu danego zamówienia oraz ponieśli lub mogą ponieść szkodę w wyniku naruszenia przez Zamawiającego Pzp, przysługują środki ochrony prawnej przewidziane w art. 179 i nast. Pzp, tj. odwołanie oraz skarga do sądu okręgowego właściwego dla siedziby Zamawiającego.

# Zakres prac powierzony podwykonawcom.

Zamawiający żąda wskazania przez Wykonawcę, w Formularzu ofertowym stanowiącym Załącznik nr 1 do IDW, części zamówienia, której wykonanie zamierza powierzyć podwykonawcom i podania przez Wykonawcę firm podwykonawców (o ile są wiadome). Informacje te Wykonawca zamieści także w JEDZ w miejscu na to przewidzianym.

# Informacja o przetwarzaniu danych osobowych:

* 1. Administratorem danych osobowych **względem osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio pozyskał Administrator w trakcie prowadzenia postępowania o udzielenie zamówienia**, dalej jako „Dane Osobowe”, jest Energetyka Cieplna Sp. z o.o. ul. Przemysłowa 2, 19-100 Skierniewice Tel.46 833 61 07, reprezentowany przez Prezesa Zarządu (dalej jako „Administrator”).
  2. Celem przetwarzania Danych Osobowych jest przeprowadzenie postępowania o udzielenie zamówienia na podstawie ustawy z dnia 29 stycznia 2004 r. Prawo zamówień publicznych (Dz.U. z 2019 r., poz. 1843), dalej „ustawa Pzp”,
  3. Dane Osobowe przetwarzane będą na podstawie art. 6 ust. 1 lit. c rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1), dalej „RODO” w celu związanym z wypełnieniem obowiązku ciążącym na Administratorze w związku z prowadzeniem postępowania o udzielenie zamówienia publicznego
  4. Dostęp do Danych Osobowych mogą mieć następujący odbiorcy danych:

1. upoważnieni pracownicy Administratora;
2. osoby lub podmioty, którym udostępniona zostanie dokumentacja postępowania w oparciu o art. 8 oraz art. 96 ust. 3 ustawy Pzp;
3. podmioty uprawnione do otrzymania Danych Osobowych na podstawie przepisów prawa, np. organy kontroli lub audytu.
   1. Dane Osobowe będą przechowywane, zgodnie z art. 97 ust. 1 ustawy Pzp, przez okres 4 lat od dnia zakończenia postępowania o udzielenie zamówienia, (a jeżeli czas trwania umowy przekracza 4 lata, okres przechowywania obejmuje cały czas trwania umowy), a po tym czasie przez okres oraz w zakresie wymaganym przez przepisy powszechnie obowiązującego prawa,
   2. Podanie Danych Osobowych bezpośrednio Pani/Pana dotyczących jest wymogiem ustawowym określonym w przepisach ustawy Pzp, związanym z udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego; konsekwencje niepodania określonych danych wynikają z ustawy Pzp (wykluczenie wykonawcy lub odrzucenie oferty);
   3. W odniesieniu do Danych Osobowych decyzje nie będą podejmowane w sposób zautomatyzowany, stosowanie do art. 22 RODO;
   4. Osoba, której dane dotyczą, może skorzystać wobec Administratora z następujących praw:
4. prawa do żądania dostępu do swoich Danych Osobowych oraz do ich sprostowania;
5. prawa do ograniczenia przetwarzania jej danych w sytuacjach i na zasadach wskazanych art. 18 RODO
   1. W sprawach związanych z przetwarzaniem danych oraz realizacją praw przysługujących osobom, których te dane dotyczą, można kontaktować się z Administratorem, kierując korespondencję na adres: Energetyka Cieplna Sp. z o.o. ul. Przemysłowa 2, 19-100 Skierniewice lub z wyznaczonym przez Administratora inspektorem ochrony danych (IOD). Kontakt do IOD: 46 833 61 07 w. 167.
   2. Osoba, której dane dotyczą ma prawo wnieść skargę na przetwarzanie jej danych osobowych przez Administratora do Prezesa Urzędu Ochrony Danych Osobowych (adres: ul. Stawki 2, 00-193 Warszawa).

# Wykaz załączników do IDW

Poniższa tabela zawiera wykaz załączników do IDW.

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **lp.** | **Oznaczenie Załącznika** | **Nazwa Załącznika** |
|  | Załącznik nr 1 | Wzór Formularza Oferty |
|  | Załącznik nr 2 | Jednolity Europejski Dokument Zamówienia |
|  | Załącznik nr 3 | Wzór wykazu osób, którymi dysponuje lub będzie dysponował Wykonawca i które będą uczestniczyć w wykonywaniu niniejszego zamówienia. |
|  | Załącznik nr 4 | Wzór wykazu wykonanych robót budowlanych oraz wzór wykazu usług serwisu |
|  | Załącznik nr 5 | Wzór oświadczenia o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej |
|  | Załącznik nr 6 | Warunki gwarancji |
| 7. | Załącznik nr 7 | Wzór zobowiązania podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania zamówienia. |

Zamawiający dopuszcza zmiany wielkości pól załączników oraz odmiany wyrazów wynikające ze złożenia oferty wspólnej. Wprowadzone zmiany nie mogą zmieniać treści załączników.

**ZAŁĄCZNIK Nr 1 – Wzór Formularza Oferty**

##### FORMULARZ OFERTY

|  |  |
| --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych”.

**3. WYKONAWCA**

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| **lp.** | **Nazwa Wykonawcy** | **Adres Wykonawcy** | **Numer telefonu i e-mail** |
| **1** |  |  |  |
| **2** |  |  |  |

**4. OSOBA UPRAWNIONA DO KONTAKTÓW:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Nazwa firmy**  **Adres** |  |
| **Imię i nazwisko**  **Adres** |  |
| **Nr telefonu** |  |
| **Nr faksu** |  |
| **Adres e-mail** |  |

**Wykonawca oświadcza, że:**

1. CENA RYCZAŁTOWA OFERTY: ......................................................... PLN brutto

Słownie:...................................................................................................................................................................................................................................................................

w tym:

cena netto ........................................................... PLN

VAT ..................................................................... PLN

*(CENA RYCZAŁTOWA OFERTY brutto = Cena brutto za rozbudowę + Cena brutto za świadczenie usług serwisowania)*

1. Cena brutto za rozbudowę EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny: ……………………………… PLN brutto
2. Cena brutto za świadczenie usług serwisowania agregatów kogeneracyjnych w okresie 2 lat lub 16.300 mth pracy: …………….. PLN,.

*Cena brutto za świadczenie usług serwisowania* ***nie może przekroczyć 5%*** *CENY RYCZAŁTOWEJ OFERTY brutto z pkt. 1.*

1. Wynagrodzenie netto za przekazaną (udzieloną) / przekazane (udzielone) Zamawiającemu przez Wykonawcę licencję/licencje do korzystania z Oprogramowania **zawarte w cenie za rozbudowę** EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny wynosi ………………… PLN (słownie: ……………………………………… złotych) powiększone o podatek VAT naliczony zgodnie z obowiązującymi przepisami.
2. Wynagrodzenie netto za przekazaną (udzieloną)/ przekazane (udzielone) Zamawiającemu przez Wykonawcę licencję/licencje do korzystania z Oprogramowania Użytkowego Sterującego **zawarte w cenie za rozbudowę** EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny wynosi ……….. (słownie: ……………...), powiększone o podatek VAT w wysokości …….…(słownie złotych: …………………..),
3. Wynagrodzenie netto za przekazaną (udzieloną) / przekazane (udzielone) Zamawiającemu przez Wykonawcę licencję/licencje do korzystania z wykonanej na podstawie Kontraktu Dokumentacji Licencyjnej **zawarte w cenie za rozbudowę** EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny wynosi …..….. (słownie: ……….…), powiększone o podatek VAT w wysokości ………(słownie złotych: …………….……..).
4. Wynagrodzenie netto za przeniesienie na Zamawiającego autorskich praw majątkowych do Dokumentacji Projektowej i Technicznej **zawarte w cenie za rozbudowę** EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny wynosi …….... (słownie: ……..……), powiększone o podatek VAT w wysokości …….…(słownie złotych: …………………..).
5. Wynagrodzenie netto za szkolenia wykonane na podstawie Kontraktu **zawarte w cenie za rozbudowę** EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny wynosi ….. (słownie: ………), powiększone o podatek VAT w wysokości ……(słownie złotych: ………..).
6. Potwierdzamy wykonanie przedmiotu zamówienia w terminie **dnia 31 stycznia 2022 r.**
7. Gwarantujemy, że zbudujemy układ kogeneracji zgodnie z Parametrami gwarantowanymi określonymi w Załączniku nr 6 IDW– Warunki gwarancji.
8. Zapoznał się z treścią SIWZ dla niniejszego zamówienia.
9. Akceptuje, bez zastrzeżeń, Wzóry Kontraktu i Umowy Serwisowej stanowiące CZĘŚĆ III – Wzór Kontraktu – Załącznik A i Umowy Serwisowej- Załącznik B.
10. Gwarantuje wykonanie całości przedmiotu zamówienia zgodnie z treścią SIWZ i PFU wraz z załacznikami.
11. Udziela gwarancji na wykonany przedmiot zamówienia zgodnie z pkt. 3.4. IDW.
12. Jest związany niniejszą ofertą przez okres 60 dni.
13. Wadium zostało wniesione w dniu ….. w wysokości …………. w formie …………………………………………………. Zwrot wadium wniesionego w formie pieniężnej powinien nastąpić na następujący nr rachunku bankowego …………………………………………..
14. Żadne z informacji zawartych w ofercie nie stanowią tajemnicy przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji\* /wskazane poniżej informacje zawarte w ofercie stanowią tajemnicę przedsiębiorstwa w rozumieniu przepisów o zwalczaniu nieuczciwej konkurencji i w związku z niniejszym nie mogą być one udostępniane, w szczególności innym uczestnikom postępowania\*

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
|  | **Oznaczenie rodzaju (nazwy) informacji** | **Strony w ofercie**  **(wyrażone cyfrą)** | |
| **od** | **do** |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |
|  |  |  |  |

*\*niepotrzebne skreślić*

1. Nie zamierza powierzać do podwykonania żadnej części niniejszego zamówienia\* / następujące części niniejszego zamówienia zamierza powierzyć podwykonawcom\*

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa części zamówienia** | **Nazwa Podwykonawcy** |
|  |  |  |
|  |  |  |

*\*niepotrzebne skreślić*

1. W celu wykazania spełniania warunków udziału w postępowaniu, o których mowa w art. 22 ust. 1 pkt 2 Pzp, na zasadach określonych w art. 22a Pzp, powołuje się na zasoby następujących podmiotów\*:

|  |  |
| --- | --- |
| **l.p.** | **Nazwa podmiotu** |
|  |  |
|  |  |

*\*niepotrzebne skreślić*

1. Oświadcza, że w przypadku uznania jego oferty za najkorzystniejszą, zobowiązuje się zawrzeć umowę w miejscu i terminie jakie zostaną wskazane przez Zamawiającego oraz zobowiązuje się do wniesienia zabezpieczenia należytego umowy zgodnie z postanowieniami SIWZ.
2. Oświadcza, że jest małym przedsiębiorcą\* / średnim przedsiębiorcom\* / nie dotyczy\*.
3. Deklaruje wniesienie zabezpieczenia należytego wykonania umowy w wysokości 10 % ceny brutto oferty przed podpisaniem umowy, w przypadku otrzymania od Zamawiającego informacji o wyborze złożonej oferty jako oferty najkorzystniejszej.

*\*niepotrzebne skreślić*

1. Wykonawca oświadcza, że wypełnił obowiązki informacyjne przewidziane w art. 13 lub art. 14 rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119 z 04.05.2016, str. 1) **„RODO”** wobec osób fizycznych, od których dane osobowe bezpośrednio lub pośrednio pozyskał w celu ubiegania się o udzielenie zamówienia publicznego w niniejszym postępowaniu.\*

*\*W przypadku gdy wykonawca nie przekazuje danych osobowych innych niż bezpośrednio jego dotyczących lub zachodzi wyłączenie stosowania obowiązku informacyjnego, stosownie do art. 13 ust. 4 lub art. 14 ust. 5 RODO treści ww. oświadczenia wykonawca nie składa (usunięcie treści oświadczenia np. przez jego wykreślenie).*

1. Oświadcza, że kompletna Oferta składa się z………..stron kolejno ponumerowanych.
2. Do Formularza Oferty załączono:
3. JEDZ Wykonawcy
4. JEDZ wykonawców składających wspólną ofertę \*
5. Dowód wniesienia wadium
6. JEDZ i zobowiązanie podmiotu na zasobach którego polega Wykonawca\*
7. JEDZ podwykonawców – jeżeli są znani Wykonawcy na etapie składania ofert\*
8. Załączniki – certyfikaty i dokumenty w zakresie serwisu, zgodnie wymaganiem określonym w pkt. 5.3.2.
9. Warunki gwarancji wg. Załącznika nr 6 do IDW.
10. Wypełniony ZAŁĄCZNIK Nr 7 – Wzór zobowiązania podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania zamówienia
11. Wypełniony Załącznik nr 4 do Kontraktu – Harmonogram Rzeczowo-Finansowy,
12. Wypełniony Załącznik nr 1 do Umowy Serwisowej – Program Obsługi Serwisowej,
13. Bilans cieplny w strumieniu wody sieciowej oferowanej instalacji przy założeniu schłodzenia spalin do 120 0C oraz temperaturze otoczenia 25 0C oraz parametrach wody sieciowej 90/70 0C.,
14. Wykonawca wraz z oferta składa – Bilans mocy elektrycznej netto i wyliczenia sprawności elektrycznej netto zgodne z PFU i ofertą.
15. Wykonawca wraz z oferta składa – Wyliczenia Sprawności ogólnej netto systemu oraz dyspozycyjności układu zgodne z PFU.
16. Schemat technologiczny zgodny z oferowanymi urządzeniami instalacji, z naniesionym sposobem wpięcia w sieć cieplną oraz doprojektowanym/przeprojektowanym układem pompowym zgodnie z PFU
17. Karty katalogowe dobranych urządzeń układu kogeneracyjnego: kartę silnika oraz pozostałych elementów agregatu kogeneracyjnego, przedstawia również karty dobranych pomp, chłodnic, układów wentylacyjnych i klimatyzacyjnych, tzn. wszystkich kart katalogowych urządzeń niezbędnych do potwierdzenia bilansu i parametrów deklarowanych.
18. Szczegółowy opis techniczny zastosowanych rozwiązań i sposobu uzyskania deklarowanych parametrów gwarantowanych.

|  |  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- | --- |
| L.p. | Nazwa(y) Wykonawcy(ów) | Nazwisko i imię osoby (osób)upoważnionej(ych) do podpisania niniejszej oferty w imieniu Wykonawcy(ów) | Podpis(y) osoby(osób) upoważnionej(ych) do podpisania niniejszej oferty w imieniu Wykonawcy(ów) | Pieczęć(cie) Wykonawcy(ów) | Miejscowość i data |
|  |  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |  |

#### ZAŁĄCZNIK Nr 2 – Jednolity Europejski Dokument Zamówienia

*Uwaga – Wykonawca może wypełnić JEDZ elektronicznie poprzez eESPD pod adresem:* [*https://ec.europa.eu/growth/tools-databases/espd*](https://ec.europa.eu/growth/tools-databases/espd)*.*

Standardowy formularz jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia

Część I: Informacje dotyczące postępowania o udzielenie zamówienia oraz instytucji zamawiającej lub podmiotu zamawiającego

***W przypadku postępowań o udzielenie zamówienia, w ramach których zaproszenie do ubiegania się o zamówienie opublikowano w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej, informacje wymagane w części I zostaną automatycznie wyszukane, pod warunkiem że do utworzenia i wypełnienia jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia wykorzystany zostanie elektroniczny serwis poświęcony jednolitemu europejskiemu dokumentowi zamówienia[[1]](#footnote-1).* Adres publikacyjny stosownego ogłoszenia*[[2]](#footnote-2)* w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej:**

**Dz.U. UE S numer [], data [], strona [],**

**Numer ogłoszenia w Dz.U. S: [ ][ ][ ][ ]/S [ ][ ][ ]–[ ][ ][ ][ ][ ][ ][ ]**

**Jeżeli nie opublikowano zaproszenia do ubiegania się o zamówienie w Dz.U., instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający muszą wypełnić informacje umożliwiające jednoznaczne zidentyfikowanie postępowania o udzielenie zamówienia:**

**W przypadku gdy publikacja ogłoszenia w Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej nie jest wymagana, proszę podać inne informacje umożliwiające jednoznaczne zidentyfikowanie postępowania o udzielenie zamówienia (np. adres publikacyjny na poziomie krajowym): [….]**

Informacje na temat postępowania o udzielenie zamówienia

**Informacje wymagane w części I zostaną automatycznie wyszukane, pod warunkiem że wyżej wymieniony elektroniczny serwis poświęcony jednolitemu europejskiemu dokumentowi zamówienia zostanie wykorzystany do utworzenia i wypełnienia tego dokumentu. W przeciwnym przypadku informacje te musi wypełnić wykonawca.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Tożsamość zamawiającego*[[3]](#footnote-3)*** | **Odpowiedź:** |
| Nazwa: | [ ] |
| ***Jakiego zamówienia dotyczy niniejszy dokument?*** | ***Odpowiedź:*** |
| Tytuł lub krótki opis udzielanego zamówienia[[4]](#footnote-4): | [ ] |
| Numer referencyjny nadany sprawie przez instytucję zamawiającą lub podmiot zamawiający (*jeżeli dotyczy*)[[5]](#footnote-5): | [ ] |

**Wszystkie pozostałe informacje we wszystkich sekcjach jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia powinien wypełnić wykonawca*.***

Część II: Informacje dotyczące wykonawcy

A: Informacje na temat wykonawcy

|  |  |
| --- | --- |
| **Identyfikacja:** | **Odpowiedź:** |
| Nazwa: | [ ] |
| Numer VAT, jeżeli dotyczy:  Jeżeli numer VAT nie ma zastosowania, proszę podać inny krajowy numer identyfikacyjny, jeżeli jest wymagany i ma zastosowanie. | [ ]  [ ] |
| Adres pocztowy: | [……] |
| Osoba lub osoby wyznaczone do kontaktów[[6]](#footnote-6):  Telefon:  Adres e-mail:  Adres internetowy (adres www) (*jeżeli dotyczy*): | [……]  [……]  [……]  [……] |
| **Informacje ogólne:** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca jest mikroprzedsiębiorstwem bądź małym lub średnim przedsiębiorstwem[[7]](#footnote-7)? | [] Tak [] Nie |
| **Jedynie w przypadku gdy zamówienie jest zastrzeżone[[8]](#footnote-8):** czy wykonawca jest zakładem pracy chronionej, „przedsiębiorstwem społecznym”[[9]](#footnote-9) lub czy będzie realizował zamówienie w ramach programów zatrudnienia chronionego? **Jeżeli tak,** jaki jest odpowiedni odsetek pracowników niepełnosprawnych lub defaworyzowanych? Jeżeli jest to wymagane, proszę określić, do której kategorii lub których kategorii pracowników niepełnosprawnych lub defaworyzowanych należą dani pracownicy. | [] Tak [] Nie      […]   [….] |
| Jeżeli dotyczy, czy wykonawca jest wpisany do urzędowego wykazu zatwierdzonych wykonawców lub posiada równoważne zaświadczenie (np. w ramach krajowego systemu (wstępnego) kwalifikowania)? | [] Tak [] Nie [] Nie dotyczy |
| **Jeżeli tak**:  **Proszę udzielić odpowiedzi w pozostałych fragmentach niniejszej sekcji, w sekcji B i, w odpowiednich przypadkach, sekcji C niniejszej części, uzupełnić część V (w stosownych przypadkach) oraz w każdym przypadku wypełnić i podpisać część VI.**  a) Proszę podać nazwę wykazu lub zaświadczenia i odpowiedni numer rejestracyjny lub numer zaświadczenia, jeżeli dotyczy: b) Jeżeli poświadczenie wpisu do wykazu lub wydania zaświadczenia jest dostępne w formie elektronicznej, proszę podać:  c) Proszę podać dane referencyjne stanowiące podstawę wpisu do wykazu lub wydania zaświadczenia oraz, w stosownych przypadkach, klasyfikację nadaną w urzędowym wykazie[[10]](#footnote-10): d) Czy wpis do wykazu lub wydane zaświadczenie obejmują wszystkie wymagane kryteria kwalifikacji? **Jeżeli nie:** **Proszę dodatkowo uzupełnić brakujące informacje w części IV w sekcjach A, B, C lub D, w zależności od przypadku.**  **WYŁĄCZNIE jeżeli jest to wymagane w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia:**e) Czy wykonawca będzie w stanie przedstawić zaświadczenie odnoszące się do płatności składek na ubezpieczenie społeczne i podatków lub przedstawić informacje, które umożliwią instytucji zamawiającej lub podmiotowi zamawiającemu uzyskanie tego zaświadczenia bezpośrednio za pomocą bezpłatnej krajowej bazy danych w dowolnym państwie członkowskim? Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | a) [……]  b) (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][……] c) [……]    d) [] Tak [] Nie          e) [] Tak [] Nie         (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][……] |
| **Rodzaj uczestnictwa:** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca bierze udział w postępowaniu o udzielenie zamówienia wspólnie z innymi wykonawcami[[11]](#footnote-11)? | [] Tak [] Nie |
| Jeżeli tak, proszę dopilnować, aby pozostali uczestnicy przedstawili odrębne jednolite europejskie dokumenty zamówienia. | |
| **Jeżeli tak**: a) Proszę wskazać rolę wykonawcy w grupie (lider, odpowiedzialny za określone zadania itd.): b) Proszę wskazać pozostałych wykonawców biorących wspólnie udział w postępowaniu o udzielenie zamówienia: c) W stosownych przypadkach nazwa grupy biorącej udział: | a): [……]   b): [……]   c): [……] |
| **Części** | **Odpowiedź:** |
| W stosownych przypadkach wskazanie części zamówienia, w odniesieniu do której (których) wykonawca zamierza złożyć ofertę. | [ ] |

B: Informacje na temat przedstawicieli wykonawcy

*W stosownych przypadkach proszę podać imię i nazwisko (imiona i nazwiska) oraz adres(-y) osoby (osób) upoważnionej(-ych) do reprezentowania wykonawcy na potrzeby niniejszego postępowania o udzielenie zamówienia:*

|  |  |
| --- | --- |
| **Osoby upoważnione do reprezentowania, o ile istnieją:** | **Odpowiedź:** |
| Imię i nazwisko,  wraz z datą i miejscem urodzenia, jeżeli są wymagane: | [……], [……] |
| Stanowisko/Działający(-a) jako: | [……] |
| Adres pocztowy: | [……] |
| Telefon: | [……] |
| Adres e-mail: | [……] |
| W razie potrzeby proszę podać szczegółowe informacje dotyczące przedstawicielstwa (jego form, zakresu, celu itd.): | [……] |

C: Informacje na temat polegania na zdolności innych podmiotów

|  |  |
| --- | --- |
| **Zależność od innych podmiotów:** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca polega na zdolności innych podmiotów w celu spełnienia kryteriów kwalifikacji określonych poniżej w części IV oraz (ewentualnych) kryteriów i zasad określonych poniżej w części V? | [] Tak [] Nie |

**Jeżeli tak**, proszę przedstawić – **dla każdego** z podmiotów, których to dotyczy – odrębny formularz jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia zawierający informacje wymagane w **niniejszej części sekcja A i B oraz w części III**, należycie wypełniony i podpisany przez dane podmioty.   
Należy zauważyć, że dotyczy to również wszystkich pracowników technicznych lub służb technicznych, nienależących bezpośrednio do przedsiębiorstwa danego wykonawcy, w szczególności tych odpowiedzialnych za kontrolę jakości, a w przypadku zamówień publicznych na roboty budowlane – tych, do których wykonawca będzie mógł się zwrócić o wykonanie robót budowlanych.   
O ile ma to znaczenie dla określonych zdolności, na których polega wykonawca, proszę dołączyć – dla każdego z podmiotów, których to dotyczy – informacje wymagane w częściach IV i V[[12]](#footnote-12).

D: Informacje dotyczące podwykonawców, na których zdolności wykonawca nie polega

(Sekcja, którą należy wypełnić jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wprost tego zażąda.)

|  |  |
| --- | --- |
| **Podwykonawstwo:** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca zamierza zlecić osobom trzecim podwykonawstwo jakiejkolwiek części zamówienia? | [] Tak [] Nie Jeżeli **tak i o ile jest to wiadome**, proszę podać wykaz proponowanych podwykonawców:  […] |

Jeżeli instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wyraźnie żąda przedstawienia tych informacji oprócz informacji wymaganych w niniejszej sekcji, proszę przedstawić – dla każdego podwykonawcy (każdej kategorii podwykonawców), których to dotyczy – informacje wymagane w niniejszej części sekcja A i B oraz w części III.

Część III: Podstawy wykluczenia

A: Podstawy związane z wyrokami skazującymi za przestępstwo

W art. 57 ust. 1 dyrektywy 2014/24/UE określono następujące powody wykluczenia:

1. udział w **organizacji przestępczej[[13]](#footnote-13)**;
2. **korupcja[[14]](#footnote-14)**;
3. **nadużycie finansowe[[15]](#footnote-15)**;
4. **przestępstwa terrorystyczne lub przestępstwa związane z działalnością terrorystyczną****[[16]](#footnote-16)**
5. **pranie pieniędzy lub finansowanie terroryzmu[[17]](#footnote-17)**
6. **praca dzieci** i inne formy **handlu ludźmi[[18]](#footnote-18)**.

|  |  |
| --- | --- |
| **Podstawy związane z wyrokami skazującymi za przestępstwo na podstawie przepisów krajowych stanowiących wdrożenie podstaw określonych w art. 57 ust. 1 wspomnianej dyrektywy:** | **Odpowiedź:** |
| Czy w stosunku do **samego wykonawcy** bądź **jakiejkolwiek** osoby będącej członkiem organów administracyjnych, zarządzających lub nadzorczych wykonawcy, lub posiadającej w przedsiębiorstwie wykonawcy uprawnienia do reprezentowania, uprawnienia decyzyjne lub kontrolne, **wydany został prawomocny wyrok** z jednego z wyżej wymienionych powodów, orzeczeniem sprzed najwyżej pięciu lat lub w którym okres wykluczenia określony bezpośrednio w wyroku nadal obowiązuje? | [] Tak [] Nie  Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][……][[19]](#footnote-19) |
| **Jeżeli tak**, proszę podać[[20]](#footnote-20): a) datę wyroku, określić, których spośród punktów 1–6 on dotyczy, oraz podać powód(-ody) skazania; b) wskazać, kto został skazany [ ]; **c) w zakresie, w jakim zostało to bezpośrednio ustalone w wyroku:** | a) data: [ ], punkt(-y): [ ], powód(-ody): [ ]   b) [……] c) długość okresu wykluczenia [……] oraz punkt(-y), którego(-ych) to dotyczy.  Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][……][[21]](#footnote-21) |
| W przypadku skazania, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu wykazania swojej rzetelności pomimo istnienia odpowiedniej podstawy wykluczenia[[22]](#footnote-22) („samooczyszczenie”)? | [] Tak [] Nie |
| **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki[[23]](#footnote-23): | [……] |

B: Podstawy związane z płatnością podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne

|  |  |  |
| --- | --- | --- |
| **Płatność podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne:** | **Odpowiedź:** | |
| Czy wykonawca wywiązał się ze wszystkich **obowiązków dotyczących płatności podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne**, zarówno w państwie, w którym ma siedzibę, jak i w państwie członkowskim instytucji zamawiającej lub podmiotu zamawiającego, jeżeli jest ono inne niż państwo siedziby? | [] Tak [] Nie | |
| **Jeżeli nie**, proszę wskazać: a) państwo lub państwo członkowskie, którego to dotyczy; b) jakiej kwoty to dotyczy? c) w jaki sposób zostało ustalone to naruszenie obowiązków: 1) w trybie **decyzji** sądowej lub administracyjnej:   * Czy ta decyzja jest ostateczna i wiążąca? * Proszę podać datę wyroku lub decyzji. * W przypadku wyroku, **o ile została w nim bezpośrednio określona**, długość okresu wykluczenia:   2) w **inny sposób**? Proszę sprecyzować, w jaki:  d) Czy wykonawca spełnił lub spełni swoje obowiązki, dokonując płatności należnych podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne, lub też zawierając wiążące porozumienia w celu spłaty tych należności, obejmujące w stosownych przypadkach narosłe odsetki lub grzywny? | **Podatki** | **Składki na ubezpieczenia społeczne** |
| a) [……]  b) [……]   c1) [] Tak [] Nie   * [] Tak [] Nie * [……] * [……]   c2) [ …]  d) [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: [……] | a) [……]  b) [……]   c1) [] Tak [] Nie   * [] Tak [] Nie * [……] * [……]   c2) [ …]  d) [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: [……] |
| Jeżeli odnośna dokumentacja dotycząca płatności podatków lub składek na ubezpieczenie społeczne jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [[24]](#footnote-24) [……][……][……] | |

C: Podstawy związane z niewypłacalnością, konfliktem interesów lub wykroczeniami zawodowymi[[25]](#footnote-25)

**Należy zauważyć, że do celów niniejszego zamówienia niektóre z poniższych podstaw wykluczenia mogą być zdefiniowane bardziej precyzyjnie w prawie krajowym, w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia. Tak więc prawo krajowe może na przykład stanowić, że pojęcie „poważnego wykroczenia zawodowego” może obejmować kilka różnych postaci zachowania stanowiącego wykroczenie.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Informacje dotyczące ewentualnej niewypłacalności, konfliktu interesów lub wykroczeń zawodowych** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca, **wedle własnej wiedzy**, naruszył **swoje obowiązki** w dziedzinie **prawa środowiska, prawa socjalnego i prawa pracy[[26]](#footnote-26)**? | [] Tak [] Nie |
| **Jeżeli tak**, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu wykazania swojej rzetelności pomimo istnienia odpowiedniej podstawy wykluczenia („samooczyszczenie”)? [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki: [……] |
| Czy wykonawca znajduje się w jednej z następujących sytuacji: a) **zbankrutował**; lub b) **prowadzone jest wobec niego postępowanie upadłościowe** lub likwidacyjne; lub c) zawarł **układ z wierzycielami**; lub d) znajduje się w innej tego rodzaju sytuacji wynikającej z podobnej procedury przewidzianej w krajowych przepisach ustawowych i wykonawczych[[27]](#footnote-27); lub e) jego aktywami zarządza likwidator lub sąd; lub f) jego działalność gospodarcza jest zawieszona? **Jeżeli tak:**   * Proszę podać szczegółowe informacje: * Proszę podać powody, które pomimo powyższej sytuacji umożliwiają realizację zamówienia, z uwzględnieniem mających zastosowanie przepisów krajowych i środków dotyczących kontynuowania działalności gospodarczej[[28]](#footnote-28).   Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie   * [……] * [……]   (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| Czy wykonawca jest winien **poważnego wykroczenia zawodowego[[29]](#footnote-29)**?  Jeżeli tak, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: | [] Tak [] Nie   [……] |
| **Jeżeli tak**, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu samooczyszczenia? [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki: [……] |
| Czy wykonawca zawarł z innymi wykonawcami **porozumienia mające na celu zakłócenie konkurencji**? **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: | [] Tak [] Nie   […] |
| **Jeżeli tak**, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu samooczyszczenia? [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki: [……] |
| Czy wykonawca wie o jakimkolwiek **konflikcie interesów[[30]](#footnote-30)** spowodowanym jego udziałem w postępowaniu o udzielenie zamówienia? **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: | [] Tak [] Nie   […] |
| Czy wykonawca lub przedsiębiorstwo związane z wykonawcą **doradzał(-o)** instytucji zamawiającej lub podmiotowi zamawiającemu bądź był(-o) w inny sposób **zaangażowany(-e) w przygotowanie** postępowania o udzielenie zamówienia? **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: | [] Tak [] Nie    […] |
| Czy wykonawca znajdował się w sytuacji, w której wcześniejsza umowa w sprawie zamówienia publicznego, wcześniejsza umowa z podmiotem zamawiającym lub wcześniejsza umowa w sprawie koncesji została **rozwiązana przed czasem**, lub w której nałożone zostało odszkodowanie bądź inne porównywalne sankcje w związku z tą wcześniejszą umową? **Jeżeli tak**, proszę podać szczegółowe informacje na ten temat: | [] Tak [] Nie      […] |
| **Jeżeli tak**, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu samooczyszczenia? [] Tak [] Nie **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki: [……] |
| Czy wykonawca może potwierdzić, że: nie jest winny poważnego **wprowadzenia w błąd** przy dostarczaniu informacji wymaganych do weryfikacji braku podstaw wykluczenia lub do weryfikacji spełnienia kryteriów kwalifikacji; b) nie **zataił** tych informacji; c) jest w stanie niezwłocznie przedstawić dokumenty potwierdzające wymagane przez instytucję zamawiającą lub podmiot zamawiający; oraz d) nie przedsięwziął kroków, aby w bezprawny sposób wpłynąć na proces podejmowania decyzji przez instytucję zamawiającą lub podmiot zamawiający, pozyskać informacje poufne, które mogą dać mu nienależną przewagę w postępowaniu o udzielenie zamówienia, lub wskutek zaniedbania przedstawić wprowadzające w błąd informacje, które mogą mieć istotny wpływ na decyzje w sprawie wykluczenia, kwalifikacji lub udzielenia zamówienia? | [] Tak [] Nie |

D: Inne podstawy wykluczenia, które mogą być przewidziane w przepisach krajowych państwa członkowskiego instytucji zamawiającej lub podmiotu zamawiającego

|  |  |
| --- | --- |
| **Podstawy wykluczenia o charakterze wyłącznie krajowym** | **Odpowiedź:** |
| Czy mają zastosowanie **podstawy wykluczenia o charakterze wyłącznie krajowym** określone w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia? Jeżeli dokumentacja wymagana w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie    (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][[31]](#footnote-31) |
| W przypadku gdy ma zastosowanie którakolwiek z podstaw wykluczenia o charakterze wyłącznie krajowym, czy wykonawca przedsięwziął środki w celu samooczyszczenia?  **Jeżeli tak**, proszę opisać przedsięwzięte środki: | [] Tak [] Nie   [……] |

Część IV: Kryteria kwalifikacji

W odniesieniu do kryteriów kwalifikacji (sekcja α lub sekcje A–D w niniejszej części) wykonawca oświadcza, że:

α: Ogólne oświadczenie dotyczące wszystkich kryteriów kwalifikacji

**Wykonawca powinien wypełnić to pole jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wskazały w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu, że wykonawca może ograniczyć się do wypełnienia sekcji α w części IV i nie musi wypełniać żadnej z pozostałych sekcji w części IV:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Spełnienie wszystkich wymaganych kryteriów kwalifikacji** | **Odpowiedź** |
| Spełnia wymagane kryteria kwalifikacji: | [] Tak [] Nie |

A: Kompetencje

**Wykonawca powinien przedstawić informacje jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wymagają danych kryteriów kwalifikacji w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Kompetencje** | **Odpowiedź** |
| **1) Figuruje w odpowiednim rejestrze zawodowym lub handlowym** prowadzonym w państwie członkowskim siedziby wykonawcy[[32]](#footnote-32): Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | […]  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| **2) W odniesieniu do zamówień publicznych na usługi:** Czy konieczne jest **posiadanie** określonego **zezwolenia lub bycie członkiem** określonej organizacji, aby mieć możliwość świadczenia usługi, o której mowa, w państwie siedziby wykonawcy?   Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie  Jeżeli tak, proszę określić, o jakie zezwolenie lub status członkowski chodzi, i wskazać, czy wykonawca je posiada: [ …] [] Tak [] Nie  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |

B: Sytuacja ekonomiczna i finansowa

**Wykonawca powinien przedstawić informacje jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wymagają danych kryteriów kwalifikacji w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Sytuacja ekonomiczna i finansowa** | **Odpowiedź:** |
| 1a) Jego („ogólny”) **roczny obrót** w ciągu określonej liczby lat obrotowych wymaganej w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia jest następujący**: i/lub** 1b) Jego **średni** roczny **obrót w ciągu określonej liczby lat wymaganej w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia jest następujący[[33]](#footnote-33) (**)**:** Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | rok: [……] obrót: [……] […] waluta rok: [……] obrót: [……] […] waluta rok: [……] obrót: [……] […] waluta   (liczba lat, średni obrót)**:** [……], [……] […] waluta  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 2a) Jego roczny („specyficzny”) **obrót w obszarze działalności gospodarczej objętym zamówieniem** i określonym w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia w ciągu wymaganej liczby lat obrotowych jest następujący: **i/lub** 2b) Jego **średni** roczny **obrót w przedmiotowym obszarze i w ciągu określonej liczby lat wymaganej w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia jest następujący[[34]](#footnote-34):** Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | rok: [……] obrót: [……] […] waluta rok: [……] obrót: [……] […] waluta rok: [……] obrót: [……] […] waluta     (liczba lat, średni obrót)**:** [……], [……] […] waluta   (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 3) W przypadku gdy informacje dotyczące obrotu (ogólnego lub specyficznego) nie są dostępne za cały wymagany okres, proszę podać datę założenia przedsiębiorstwa wykonawcy lub rozpoczęcia działalności przez wykonawcę: | [……] |
| 4) W odniesieniu do **wskaźników finansowych[[35]](#footnote-35)** określonych w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia wykonawca oświadcza, że aktualna(-e) wartość(-ci) wymaganego(-ych) wskaźnika(-ów) jest (są) następująca(-e): Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | (określenie wymaganego wskaźnika – stosunek X do Y[[36]](#footnote-36) – oraz wartość): [……], [……][[37]](#footnote-37) (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 5) W ramach **ubezpieczenia z tytułu ryzyka zawodowego** wykonawca jest ubezpieczony na następującą kwotę: Jeżeli te informacje są dostępne w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [……] […] waluta  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 6) W odniesieniu do **innych ewentualnych wymogów ekonomicznych lub finansowych**, które mogły zostać określone w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia, wykonawca oświadcza, że Jeżeli odnośna dokumentacja, która **mogła** zostać określona w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [……]      (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |

C: Zdolność techniczna i zawodowa

**Wykonawca powinien przedstawić informacje jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wymagają danych kryteriów kwalifikacji w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Zdolność techniczna i zawodowa** | **Odpowiedź:** |
| 1a) Jedynie w odniesieniu do **zamówień publicznych na roboty budowlane**: W okresie odniesienia[[38]](#footnote-38) wykonawca **wykonał następujące roboty budowlane określonego rodzaju**:  Jeżeli odnośna dokumentacja dotycząca zadowalającego wykonania i rezultatu w odniesieniu do najważniejszych robót budowlanych jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | Liczba lat (okres ten został wskazany w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia): […] Roboty budowlane: [……]  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 1b) Jedynie w odniesieniu do **zamówień publicznych na dostawy i zamówień publicznych na usługi**: W okresie odniesienia[[39]](#footnote-39) wykonawca **zrealizował następujące główne dostawy określonego rodzaju lub wyświadczył następujące główne usługi określonego rodzaju**:Przy sporządzaniu wykazu proszę podać kwoty, daty i odbiorców, zarówno publicznych, jak i prywatnych[[40]](#footnote-40): | Liczba lat (okres ten został wskazany w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia): […]   |  |  |  |  | | --- | --- | --- | --- | | Opis | Kwoty | Daty | Odbiorcy | |  |  |  |  | |
| 2) Może skorzystać z usług następujących **pracowników technicznych lub służb technicznych[[41]](#footnote-41)**, w szczególności tych odpowiedzialnych za kontrolę jakości: W przypadku zamówień publicznych na roboty budowlane wykonawca będzie mógł się zwrócić do następujących pracowników technicznych lub służb technicznych o wykonanie robót: | [……]   [……] |
| 3) Korzysta z następujących **urządzeń technicznych oraz środków w celu zapewnienia jakości**, a jego **zaplecze naukowo-badawcze** jest następujące: | [……] |
| 4) Podczas realizacji zamówienia będzie mógł stosować następujące systemy **zarządzania łańcuchem dostaw** i śledzenia łańcucha dostaw: | [……] |
| 5) **W odniesieniu do produktów lub usług o złożonym charakterze, które mają zostać dostarczone, lub – wyjątkowo – w odniesieniu do produktów lub usług o szczególnym przeznaczeniu:** Czy wykonawca **zezwoli** na przeprowadzenie **kontroli[[42]](#footnote-42)** swoich **zdolności produkcyjnych** lub **zdolności technicznych**, a w razie konieczności także dostępnych mu **środków naukowych i badawczych**, jak również **środków kontroli jakości**? | [] Tak [] Nie |
| 6) Następującym **wykształceniem i kwalifikacjami zawodowymi** legitymuje się: a) sam usługodawca lub wykonawca: **lub** (w zależności od wymogów określonych w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia): b) jego kadra kierownicza: | a) [……]    b) [……] |
| 7) Podczas realizacji zamówienia wykonawca będzie mógł stosować następujące **środki zarządzania środowiskowego**: | [……] |
| 8) Wielkość **średniego rocznego zatrudnienia** u wykonawcy oraz liczebność kadry kierowniczej w ostatnich trzech latach są następujące | Rok, średnie roczne zatrudnienie: [……], [……] [……], [……] [……], [……] Rok, liczebność kadry kierowniczej: [……], [……] [……], [……] [……], [……] |
| 9) Będzie dysponował następującymi **narzędziami, wyposażeniem zakładu i urządzeniami technicznymi** na potrzeby realizacji zamówienia: | [……] |
| 10) Wykonawca **zamierza ewentualnie zlecić podwykonawcom[[43]](#footnote-43)** następującą **część (procentową)** zamówienia: | [……] |
| 11) W odniesieniu do **zamówień publicznych na dostawy**: Wykonawca dostarczy wymagane próbki, opisy lub fotografie produktów, które mają być dostarczone i którym nie musi towarzyszyć świadectwo autentyczności. Wykonawca oświadcza ponadto, że w stosownych przypadkach przedstawi wymagane świadectwa autentyczności. Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie    [] Tak [] Nie    (adres internetowy, wydający urząd lub organ,dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| 12) W odniesieniu do **zamówień publicznych na dostawy**: Czy wykonawca może przedstawić wymagane **zaświadczenia** sporządzone przez urzędowe **instytuty** lub agencje **kontroli jakości** o uznanych kompetencjach, potwierdzające zgodność produktów poprzez wyraźne odniesienie do specyfikacji technicznych lub norm, które zostały określone w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia? **Jeżeli nie**, proszę wyjaśnić dlaczego, i wskazać, jakie inne środki dowodowe mogą zostać przedstawione: Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie         […]  (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |

D: Systemy zapewniania jakości i normy zarządzania środowiskowego

**Wykonawca powinien przedstawić informacje jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający wymagają systemów zapewniania jakości lub norm zarządzania środowiskowego w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu.**

|  |  |
| --- | --- |
| **Systemy zapewniania jakości i normy zarządzania środowiskowego** | **Odpowiedź:** |
| Czy wykonawca będzie w stanie przedstawić **zaświadczenia** sporządzone przez niezależne jednostki, poświadczające spełnienie przez wykonawcę wymaganych **norm zapewniania jakości**, w tym w zakresie dostępności dla osób niepełnosprawnych? **Jeżeli nie**, proszę wyjaśnić dlaczego, i określić, jakie inne środki dowodowe dotyczące systemu zapewniania jakości mogą zostać przedstawione: Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie     [……] [……]   (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |
| Czy wykonawca będzie w stanie przedstawić **zaświadczenia** sporządzone przez niezależne jednostki, poświadczające spełnienie przez wykonawcę wymogów określonych **systemów lub norm zarządzania środowiskowego**? **Jeżeli nie**, proszę wyjaśnić dlaczego, i określić, jakie inne środki dowodowe dotyczące **systemów lub norm zarządzania środowiskowego** mogą zostać przedstawione: Jeżeli odnośna dokumentacja jest dostępna w formie elektronicznej, proszę wskazać: | [] Tak [] Nie     [……] [……]   (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……] |

Część V: Ograniczanie liczby kwalifikujących się kandydatów

**Wykonawca powinien przedstawić informacje jedynie w przypadku gdy instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający określiły obiektywne i niedyskryminacyjne kryteria lub zasady, które mają być stosowane w celu ograniczenia liczby kandydatów, którzy zostaną zaproszeni do złożenia ofert lub prowadzenia dialogu. Te informacje, którym mogą towarzyszyć wymogi dotyczące (rodzajów) zaświadczeń lub rodzajów dowodów w formie dokumentów, które ewentualnie należy przedstawić, określono w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia, o których mowa w ogłoszeniu.  
Dotyczy jedynie procedury ograniczonej, procedury konkurencyjnej z negocjacjami, dialogu konkurencyjnego i partnerstwa innowacyjnego:**

**Wykonawca oświadcza, że:**

|  |  |
| --- | --- |
| **Ograniczanie liczby kandydatów** | **Odpowiedź:** |
| W następujący sposób **spełnia** obiektywne i niedyskryminacyjne kryteria lub zasady, które mają być stosowane w celu ograniczenia liczby kandydatów: W przypadku gdy wymagane są określone zaświadczenia lub inne rodzaje dowodów w formie dokumentów, proszę wskazać dla **każdego** z nich, czy wykonawca posiada wymagane dokumenty: Jeżeli niektóre z tych zaświadczeń lub rodzajów dowodów w formie dokumentów są dostępne w postaci elektronicznej[[44]](#footnote-44), proszę wskazać dla **każdego** z nich: | [….]    [] Tak [] Nie[[45]](#footnote-45)      (adres internetowy, wydający urząd lub organ, dokładne dane referencyjne dokumentacji): [……][……][……][[46]](#footnote-46) |

Część VI: Oświadczenia końcowe

*Niżej podpisany(-a)(-i) oficjalnie oświadcza(-ją), że informacje podane powyżej w częściach II–V są dokładne i prawidłowe oraz że zostały przedstawione z pełną świadomością konsekwencji poważnego wprowadzenia w błąd.*

*Niżej podpisany(-a)(-i) oficjalnie oświadcza(-ją), że jest (są) w stanie, na żądanie i bez zwłoki, przedstawić zaświadczenia i inne rodzaje dowodów w formie dokumentów, z wyjątkiem przypadków, w których:*

*a) instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający ma możliwość uzyskania odpowiednich dokumentów potwierdzających bezpośrednio za pomocą bezpłatnej krajowej bazy danych w dowolnym państwie członkowskim*[[47]](#footnote-47)*, lub*

*b) najpóźniej od dnia 18 kwietnia 2018 r.*[[48]](#footnote-48)*, instytucja zamawiająca lub podmiot zamawiający już posiada odpowiednią dokumentację*.

*Niżej podpisany(-a)(-i) oficjalnie wyraża(-ją) zgodę na to, aby [wskazać instytucję zamawiającą lub podmiot zamawiający określone w części I, sekcja A] uzyskał(-a)(-o) dostęp do dokumentów potwierdzających informacje, które zostały przedstawione w [wskazać część/sekcję/punkt(-y), których to dotyczy] niniejszego jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia, na potrzeby* [określić postępowanie o udzielenie zamówienia: (skrócony opis, adres publikacyjny w *Dzienniku Urzędowym Unii Europejskiej*, numer referencyjny)].

Data, miejscowość oraz – jeżeli jest to wymagane lub konieczne – podpis(-

#### ZAŁĄCZNIK Nr 3 – Wzór wykazu osób, którymi dysponuje lub będzie dysponował Wykonawca i które będą uczestniczyć w wykonywaniu niniejszego zamówienia

|  |  |
| --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.

**OŚWIADCZAMY ŻE:**

Dysponujemy lub będziemy dysponować i skierujemy do realizacji niniejszego zamówienia następujące osoby:

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Imię i nazwisko** | **Funkcja** | **Uprawnienia \*** | **Doświadczenie** | **Podstawa dysponowania** |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |

\* Wykonawca zobowiązany jest wskazać numery i daty uzyskania uprawnień budowlanych.

……………………………. …………………………….

Miejscowość, data Podpis Wykonawcy/ców

**ZAŁĄCZNIK Nr 4 - Wzór wykazu wykonanych robót budowlanych oraz Wzór wykazu usług serwisu**

|  |  |
| --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.

* + 1. **Wykonawca załącza:**

**3.1 Wykaz zreAlizowanych ROBÓT BUDOWLANYCH w ciągu ostatnich 5 lat**

(a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie)

polegających na zaprojektowaniu, dostawach, pracach budowlanych, montażu i rozruchu oraz przekazaniu do eksploatacji co najmniej jednej instalacji wysokosprawnej kogeneracji opartej na silnikach gazowych o mocy minimum 4 MW składającej się z minimum dwóch jednostek wytwórczych.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Zakres zamówienia**  **(rodzaj robót)** | **Moc układu kogeneracyjnego**  **kWe** | **Termin i miejsce realizacji** | **Zamawiający** |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |

Do wykazu Wykonawca załącza dowody określające, czy wskazane roboty budowlane zostały wykonane należycie, w szczególności czy roboty zostały wykonane zgodnie z przepisami prawa budowlanego i prawidłowo ukończone, przy czym dowodami tymi są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego roboty budowlane były wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – inne dokumenty (7.5.1.a) IDW).

**3.2 Wykaz WYKONANYCH, A W PRZYPADKU ŚWIADCZEŃ OKRESYCH LUB CIĄGŁYCH RÓWNIEŻ WYKONYWANYCH USŁUG SERWISOWYCH**

w okresie ostatnich 3 lat przed upływem terminu składania ofert

(a jeżeli okres prowadzenia działalności jest krótszy – w tym okresie)

polegających na realizacji zamówienia na serwis jednostek kogeneracyjnych o mocy co najmniej 2000 kWe przez okres co najmniej 24 miesięcy i zapewniał dyspozycyjność pracy co najmniej 8 tys. motogodzin w roku.

|  |  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- | --- |
| **Lp.** | **Zakres zamówienia** | **Zapewniona dyspozycyjność w roku**  **tys. motogodzin** | **Okres realizacji** | **Zamawiający** |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |
|  |  |  |  |  |

Do wykazu Wykonawca załącza dowody określające czy ww. usługi zostały wykonane lub są wykonywane należycie, przy czym dowodami, są referencje bądź inne dokumenty wystawione przez podmiot, na rzecz którego usługi były wykonywane, a w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych są wykonywane, a jeżeli z uzasadnionej przyczyny o obiektywnym charakterze wykonawca nie jest w stanie uzyskać tych dokumentów – oświadczenie wykonawcy; w przypadku świadczeń okresowych lub ciągłych nadal wykonywanych referencje bądź inne dokumenty potwierdzające ich należyte wykonywanie powinny być wydane nie wcześniej niż 3 miesiące przed upływem terminu składania ofert.

Wykonawca wykaże, że posiada prawo do świadczenia autoryzowanego serwisu od producenta dostarczanych agregatów.

……………………………. …………………………….

Miejscowość, data Podpis Wykonawcy/ców

#### ZAŁĄCZNIK Nr 5 – Wzór oświadczenia Wykonawcy o przynależności lub braku przynależności do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt. 23 ustawy Pzp

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |  |  |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.

**3. WYKONAWCA:……………..** (firma, siedziba)

Składając ofertę w niniejszym postępowaniu o udzielenie zamówienia

**OŚWIADCZAMY ŻE:**

* Nie należę/należymy do grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt. 23 ustawy Pzp z wykonawcami, którzy złożyli oferty w nin. postępowaniu.\*
* Należę/ należymy do tej samej grupy kapitałowej, o której mowa w art. 24 ust. 1 pkt. 23 ustawy Pzp, z wykonawcami, którzy złożyli oferty w nin. postępowaniu tj. z …………………………...\*

Jednocześnie przedstawiam dowody, że powiązania z tymi wykonawcami nie prowadzą do zakłócenia konkurencji w postępowaniu o udzielenie zamówienia:

……………………………. …………………………….

Miejscowość, data Podpis Wykonawcy/ców

\*-niewłaściwe skreślić

UWAGA:

W przypadku Wykonawców wspólnie ubiegających się o udzielenie zamówienia, oświadczenie to składa każdy z członków Konsorcjum lub wspólników spółki cywilnej.

#### ZAŁĄCZNIK Nr 6 – Warunki gwarancji

|  |  |  |  |
| --- | --- | --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |  |  |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.

**3. WYKONAWCA:……………..** (firma, siedziba)

Wykonawca wskazuje poniżej parametry jakie zostaną osiągnięte, w związku z realizacją przedmiotu zamówienia, z uwzględnieniem założeń wynikających z SIWZ (*Wykonawca potwierdza spełnienie wymagań poprzez wstawienie odpowiedzi TAK/NIE*):

Parametry dotyczące Instalacji kogeneracyjnej:

Parametry gwarantowane grupy A

| **Lp.** | **Wyszczególnienie** | **Jedn.** | **Wartości** | **Tak/Nie** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | **Emisje zanieczyszczeń** | | | |
|  | Stężenie tlenków azotu (NOx)[[49]](#footnote-49) | mg/m3u | Zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Środowiska z dnia  1 marca 2018 r. w sprawie standardów emisyjnych dla niektórych rodzajów instalacji, źródeł spalania paliw oraz urządzeń spalania lub współspalania odpadów |  |
|  | Stężenie tlenków węgla (CO) | mg/m3u |  |
|  | **Poziom hałasu na terenach normowanych** | | | |
|  | W odniesieniu do pory dnia  (w godzinach 6.00-22.00) | dB(A) | <50 dla terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej |  |
|  | W odniesieniu do pory nocy  (w godzinach 22.00-6.00) | dB(A) | <40 dla terenów zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej |  |
|  | **Przekroczenie poziomu drgań urządzeń i budowli w zakresie Umowy mierzonego wg polskich norm** |  | Zgodnie z obowiązującymi przepisami |  |
|  | **Pozostałe wymagania** | | | |
| 4.1 | Nominalna moc cieplna (moc zainstalowana w paliwie) | MW | <19,5 |  |
| 4.2 | Sumaryczna moc elektryczna brutto | MW | ≥ 7,9 |  |

Parametry gwarantowane grupy B – deklarowane przez Wykonawcę

| **Lp.** | **Wyszczególnienie** | **Jedn.** | **Wartości minimalne** | **Oferowana wartość** |
| --- | --- | --- | --- | --- |
|  | Sumaryczna Moc elektryczna netto[[50]](#footnote-50) Pn | MWe | ≥ **7,6** |  |
|  | Sprawność elektryczna netto[[51]](#footnote-51)  - wg. pkt 4.2 Załącznika PFU nr 2  - dla cosφ=1 | % | **ηe >40** |  |
|  | Moc cieplna układu kogeneracji mierzona w strumieniu wody sieciowej b- Pc | MWt | **≥ 7,5** |  |
|  | Sprawność ogólna układu kogeneracji netto c | % | **ηo >82** |  |
|  | Dyspozycyjność w Okresie Gwarancji b | % | **Dr B** **≥ 93** |  |

……………………………. …………………………….

Miejscowość, data Podpis Wykonawcy/ców

#### ZAŁĄCZNIK Nr 7 – Wzór zobowiązania podmiotu trzeciego do oddania do dyspozycji Wykonawcy niezbędnych zasobów na potrzeby wykonania zamówienia.

|  |  |
| --- | --- |
| Nr referencyjny nadany sprawie przez Zamawiającego | **NE. 2020-041120** |

**1. ZAMAWIAJĄCY:**

Energetyka Cieplna Sp. z o.o.

ul. Przemysłowa 2

96-100 Skierniewice

**2. NAZWA ZAMÓWIENIA:**

„Rozbudowa EC Sp. z o.o. w Skierniewicach o wysokosprawny blok kogeneracyjny oparty na silnikach gazowych.

**3.PODMIOT TRZECI:**

……………………………………………………..

……………………………………………………..

**ZOBOWIĄZANIE PODMIOTU TRZECIEGO**

Ja (my) niżej podpisany(i) ……………………………………………………………………… (imię i nazwisko osoby upoważnionej do reprezentowania podmiotu trzeciego) zobowiązuję się do oddania na potrzeby wykonania ww. zamówienia następującemu Wykonawcy (nazwa i adres Wykonawcy): ………………………………………………………………… …………………………………………………………………………………………………………. następujących zasobów (np. wiedza i doświadczenie, potencjał techniczny, potencjał kadrowy, potencjał ekonomiczny lub finansowy): …………………………………………………………………………………………………………… …………………………………………………………………………………………………………. Oświadczam, iż:

a) udostępniam Wykonawcy ww. zasoby, w następującym zakresie:………………………

b) sposób wykorzystania udostępnionych przeze mnie zasobów będzie następujący:………

c) charakter stosunku łączącego mnie z Wykonawcą będzie następujący: ……………

d) zakres mojego udziału przy wykonywaniu zamówienia będzie następujący: ………..

e) okres mojego udziału przy wykonywaniu zamówienia będzie następujący: …………..

.................................................................................................... .(*podpis osoby upoważnionej do składania oświadczeń woli w imieniu podmiotu trzeciego)*

1. Służby Komisji udostępnią instytucjom zamawiającym, podmiotom zamawiającym, wykonawcom, dostawcom usług elektronicznych i innym zainteresowanym stronom bezpłatny elektroniczny serwis poświęcony jednolitemu europejskiemu dokumentowi zamówienia. [↑](#footnote-ref-1)
2. W przypadku **instytucji zamawiających**: **wstępne ogłoszenie informacyjne** wykorzystywane jako zaproszenie do ubiegania się o zamówienie albo **ogłoszenie o zamówieniu**.  
   W przypadku **podmiotów zamawiających**: **okresowe ogłoszenie informacyjne** wykorzystywane jako zaproszenie do ubiegania się o zamówienie, **ogłoszenie o zamówieniu** lub **ogłoszenie o istnieniu systemu kwalifikowania**. [↑](#footnote-ref-2)
3. Informacje te należy skopiować z sekcji I pkt I.1 stosownego ogłoszenia*.* W przypadku wspólnego zamówienia proszę podać nazwy wszystkich uczestniczących zamawiających. [↑](#footnote-ref-3)
4. Zob. pkt II.1.1 i II.1.3 stosownego ogłoszenia. [↑](#footnote-ref-4)
5. Zob. pkt II.1.1 stosownego ogłoszenia. [↑](#footnote-ref-5)
6. Proszę powtórzyć informacje dotyczące osób wyznaczonych do kontaktów tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-6)
7. Por. zalecenie Komisji z dnia 6 maja 2003 r. dotyczące definicji mikroprzedsiębiorstw oraz małych i średnich przedsiębiorstw (Dz.U. L 124 z 20.5.2003, s. 36). Te informacje są wymagane wyłącznie do celów statystycznych.

   Mikroprzedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 10 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 2 milionów EUR.

   Małe przedsiębiorstwo: przedsiębiorstwo, które zatrudnia mniej niż 50 osób i którego roczny obrót lub roczna suma bilansowa nie przekracza 10 milionów EUR.

   Średnie przedsiębiorstwa: przedsiębiorstwa, które nie są mikroprzedsiębiorstwami ani małymi przedsiębiorstwami i które **zatrudniają mniej niż 250 osób** i których **roczny obrót nie przekracza 50 milionów EUR** ***lub*** **roczna suma bilansowa nie przekracza 43 milionów EUR**. [↑](#footnote-ref-7)
8. Zob. ogłoszenie o zamówieniu, pkt III.1.5. [↑](#footnote-ref-8)
9. Tj. przedsiębiorstwem, którego głównym celem jest społeczna i zawodowa integracja osób niepełnosprawnych lub defaworyzowanych. [↑](#footnote-ref-9)
10. Dane referencyjne i klasyfikacja, o ile istnieją, są określone na zaświadczeniu. [↑](#footnote-ref-10)
11. Zwłaszcza w ramach grupy, konsorcjum, spółki *joint venture* lub podobnego podmiotu. [↑](#footnote-ref-11)
12. Np. dla służb technicznych zaangażowanych w kontrolę jakości: część IV, sekcja C, pkt 3. [↑](#footnote-ref-12)
13. Zgodnie z definicją zawartą w art. 2 decyzji ramowej Rady 2008/841/WSiSW z dnia 24 października 2008 r. w sprawie zwalczania przestępczości zorganizowanej (Dz.U. L 300 z 11.11.2008, s. 42). [↑](#footnote-ref-13)
14. Zgodnie z definicją zawartą w art. 3 Konwencji w sprawie zwalczania korupcji urzędników Wspólnot Europejskich i urzędników państw członkowskich Unii Europejskiej (Dz.U. C 195 z 25.6.1997, s. 1) i w art. 2 ust. 1 decyzji ramowej Rady 2003/568/WSiSW z dnia 22 lipca 2003 r. w sprawie zwalczania korupcji w sektorze prywatnym (Dz.U. L 192 z 31.7.2003, s. 54). Ta podstawa wykluczenia obejmuje również korupcję zdefiniowaną w prawie krajowym instytucji zamawiającej (podmiotu zamawiającego) lub wykonawcy. [↑](#footnote-ref-14)
15. W rozumieniu art. 1 Konwencji w sprawie ochrony interesów finansowych Wspólnot Europejskich (Dz.U. C 316 z 27.11.1995, s. 48). [↑](#footnote-ref-15)
16. Zgodnie z definicją zawartą w art. 1 i 3 decyzji ramowej Rady z dnia 13 czerwca 2002 r. w sprawie zwalczania terroryzmu (Dz.U. L 164 z 22.6.2002, s. 3). Ta podstawa wykluczenia obejmuje również podżeganie do popełnienia przestępstwa, pomocnictwo, współsprawstwo lub usiłowanie popełnienia przestępstwa, o których mowa w art. 4 tejże decyzji ramowej. [↑](#footnote-ref-16)
17. Zgodnie z definicją zawartą w art. 1 dyrektywy 2005/60/WE Parlamentu Europejskiego i Rady z dnia 26 października 2005 r. w sprawie przeciwdziałania korzystaniu z systemu finansowego w celu prania pieniędzy oraz finansowania terroryzmu (Dz.U. L 309 z 25.11.2005, s. 15). [↑](#footnote-ref-17)
18. Zgodnie z definicją zawartą w art. 2 dyrektywy Parlamentu Europejskiego i Rady 2011/36/UE z dnia 5 kwietnia 2011 r. w sprawie zapobiegania handlowi ludźmi i zwalczania tego procederu oraz ochrony ofiar, zastępującej decyzję ramową Rady 2002/629/WSiSW (Dz.U. L 101 z 15.4.2011, s. 1). [↑](#footnote-ref-18)
19. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-19)
20. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-20)
21. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-21)
22. Zgodnie z przepisami krajowymi wdrażającymi art. 57 ust. 6 dyrektywy 2014/24/UE. [↑](#footnote-ref-22)
23. Uwzględniając charakter popełnionych przestępstw (jednorazowe, powtarzające się, systematyczne itd.), objaśnienie powinno wykazywać stosowność przedsięwziętych środków. [↑](#footnote-ref-23)
24. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-24)
25. Zob. art. 57 ust. 4 dyrektywy 2014/24/WE. [↑](#footnote-ref-25)
26. O których mowa, do celów niniejszego zamówienia, w prawie krajowym, w stosownym ogłoszeniu lub w dokumentach zamówienia bądź w art. 18 ust. 2 dyrektywy 2014/24/UE. [↑](#footnote-ref-26)
27. Zob. przepisy krajowe, stosowne ogłoszenie lub dokumenty zamówienia. [↑](#footnote-ref-27)
28. Nie trzeba podawać tych informacji, jeżeli wykluczenie wykonawców w jednym z przypadków wymienionych w lit. a)–f) stało się obowiązkowe na mocy obowiązującego prawa krajowego bez żadnej możliwości odstępstwa w sytuacji, gdy wykonawcy są pomimo to w stanie zrealizować zamówienie. [↑](#footnote-ref-28)
29. W stosownych przypadkach zob. definicje w prawie krajowym, stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia. [↑](#footnote-ref-29)
30. Wskazanym w prawie krajowym, stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia. [↑](#footnote-ref-30)
31. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-31)
32. Zgodnie z opisem w załączniku XI do dyrektywy 2014/24/UE; wykonawcy z niektórych państw członkowskich mogą być zobowiązani do spełnienia innych wymogów określonych w tym załączniku. [↑](#footnote-ref-32)
33. Jedynie jeżeli jest to dopuszczone w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia. [↑](#footnote-ref-33)
34. Jedynie jeżeli jest to dopuszczone w stosownym ogłoszeniu lub dokumentach zamówienia. [↑](#footnote-ref-34)
35. Np. stosunek aktywów do zobowiązań. [↑](#footnote-ref-35)
36. Np. stosunek aktywów do zobowiązań. [↑](#footnote-ref-36)
37. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-37)
38. Instytucje zamawiające mogą **wymagać**, aby okres ten wynosił do pięciu lat, i **dopuszczać** legitymowanie się doświadczeniem sprzed **ponad** pięciu lat. [↑](#footnote-ref-38)
39. Instytucje zamawiające mogą **wymagać**, aby okres ten wynosił do trzech lat, i **dopuszczać** legitymowanie się doświadczeniem sprzed **ponad** trzech lat. [↑](#footnote-ref-39)
40. Innymi słowy, należy wymienić **wszystkich** odbiorców, a wykaz powinien obejmować zarówno klientów publicznych, jak i prywatnych w odniesieniu do przedmiotowych dostaw lub usług. [↑](#footnote-ref-40)
41. W przypadku pracowników technicznych lub służb technicznych nienależących bezpośrednio do przedsiębiorstwa danego wykonawcy, lecz na których zdolności wykonawca ten polega, jak określono w części II sekcja C, należy wypełnić odrębne formularze jednolitego europejskiego dokumentu zamówienia. [↑](#footnote-ref-41)
42. Kontrolę ma przeprowadzać instytucja zamawiająca lub – w przypadku gdy instytucja ta wyrazi na to zgodę – w jej imieniu, właściwy organ urzędowy państwa, w którym dostawca lub usługodawca ma siedzibę. [↑](#footnote-ref-42)
43. Należy zauważyć, że jeżeli wykonawca **postanowił** zlecić podwykonawcom realizację części zamówienia **oraz** polega na zdolności podwykonawców na potrzeby realizacji tej części, to należy wypełnić odrębny jednolity europejski dokument zamówienia dla tych podwykonawców (zob. powyżej, część II sekcja C). [↑](#footnote-ref-43)
44. Proszę jasno wskazać, do której z pozycji odnosi się odpowiedź. [↑](#footnote-ref-44)
45. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-45)
46. Proszę powtórzyć tyle razy, ile jest to konieczne. [↑](#footnote-ref-46)
47. Pod warunkiem że wykonawca przekazał niezbędne informacje (adres internetowy, dane wydającego urzędu lub organu, dokładne dane referencyjne dokumentacji) umożliwiające instytucji zamawiającej lub podmiotowi zamawiającemu tę czynność. W razie potrzeby musi temu towarzyszyć odpowiednia zgoda na uzyskanie takiego dostępu. [↑](#footnote-ref-47)
48. W zależności od wdrożenia w danym kraju artykułu 59 ust. 5 akapit drugi dyrektywy 2014/24/UE. [↑](#footnote-ref-48)
49. Zamawiający wymaga osiągnięcie wskazanych norm emisji NOx bez stosowania dodatkowych instalacji odazotowania spalin w tym instalacji typu SCR [↑](#footnote-ref-49)
50. Wartości poda Wykonawca w ofercie – podane wartości będą odpowiadały określonym w tabeli ograniczeniom i będą stanowiły podstawę do wyliczenia kar umownych, wartości liczone zg. z PFU. [↑](#footnote-ref-50)
51. Z uwzględnieniem potrzeb własnych agregatów kogeneracyjnych – zużycia energii pomp, układów wentylacyjnych i układów sprężarkowych, wartości liczone zg. z PFU. [↑](#footnote-ref-51)